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Onafhankelijke commissie gaat advies geven over bezwaren tegen komst bedrijfsunits Olmendreef

Blijft de vergunning 
voor de bouw van 
80 bedrijfsunits in 
Steenbergen overeind?

(door Nicole van de Donk)

STEENBERGEN – Woensdagoch-
tend zat een groep verontruste 
inwoners tegenover een vertegen-
woordiger van de gemeente en de 
advocaat van de projectontwikke-
laar. Allemaal hebben ze hun eigen 
standpunt als het gaat om de om-
gevingsvergunning die is verleend 
voor de bouw van 80 bedrijfsunits 
aan de Olmendreef. Een onafhan-
kelijke bezwarencommissie hoorde 
alles aan en zal met een advies ko-
men richting het college van b&w. 
Worden de zorgen van de bewoners 
over de verkeersoverlast erkend of 
is de vergunning volkomen terecht 
verleend aan projectontwikkelaar 
Lekgoed B.V.?

Het plan voor de bouw van 80 be-
drijfsunits voor zzp’ers is bedoeld 
op de plek waar vroeger vleesver-
werkingsbedrijf Bezooijen zat. 
“Daarna zat er een aantal jaren 
niets. Op basis van het bestem-
mingsplan ‘Kom Steenbergen’ dat 
in 2019 vastgesteld werd, had men 
er rekening mee kunnen houden 
dat er ooit weer bedrijvigheid zou 
komen met alle gevolgen van dien 
voor de verkeerssituatie. Hoewel 
er planologisch dus niets veran-

dert, heeft Lekgoed toch zelf een 
verkeerskundige naar de situatie 
laten kijken als teken van goede 
wil richting de bewoners. De des-
kundige ziet ruimte voor de aanleg 
van een voetpad, het plaatsen van 
verkeersdrempels- of plateaus en 
vergroting van de rijbaanbreedte”, 
aldus de advocaat van de initiatief-
nemer.

“Bedrijven horen  
niet huis op die plek”

Dit voorstel werd door de bewo-
ners met scepsis aangehoord, 
want volgens hen is de Olmen-
dreef van origine een boerenpad 
en is er helemaal geen ruimte voor 
aanpassingen. Sterker nog, vol-
gens de bewoners zijn er nu al pro-
blemen vanwege de aanwezigheid 
van Fuji. 

“In de huidige tijd zullen we Fuji 
niet meer naar een bedrijventer-
rein krijgen, maar we zitten wel da-
gelijks met de verkeersproblema-
tiek in de Olmendreef en de wijk 
Olmentuin. En nu ondersteunt de 
gemeente het ongelukkige plan 
om nog meer industrie naar de Ol-
mendreef te halen”, sprak bewoner 
Jan Clements. “De komst van wo-

ningen op die plek zouden we wel 
goedkeuren, maar deze bedrijven-
units zijn er gewoon doorheen ge-
drukt zonder de bewoners daarin 
mee te nemen”, voegde een buurt-
bewoner daaraan toe.

Geschatte getallen  
toename verkeers- 
bewegingen lopen uiteen 
De verkeersdruk is de reden waar-
om werkgroep N257 zich ook heeft 
aangesloten bij de bezwaarma-
kers. De leden van de werkgroep 
zijn al jaren in gesprek met de ge-
meente over de verkeersoverlast in 

de Burgmeester van Loonstraat en 
omstreken. “Er wordt een toename 
van 1000-1500 verkeerbewegingen 
verwacht. Die zullen grotendeels 
langs onze straat gaan, terwijl die 
nu al overbelast is. Ik zie dit als een 
bestuurlijke dwaling van het col-
lege”, zei Ko Brooijmans namens 
de werkgroep. Maar volgens de 
advocaat van de projectontwikke-
laar zal dit getal lager liggen. “De 
units worden veelal gebruikt voor 
opslag, dus daar is niet de hele dag 
drukte.” De advocaat en de verte-
genwoordiger van de gemeente 
voegden daaraan toe dat de werk-
groep N257 “juridisch gezien geen 

belanghebbende is in dit project”. 
Dit tot groot ongenoegen van 
Brooijmans. “Al zeven jaar zijn wij 
een volwaardige gesprekspartner 
van de gemeente als het gaat om 
het meepraten over oplossingen 
voor de verkeerssituatie, en dan 
horen we dit. Dat gaat nog een 
staartje krijgen.”

Bewoners blijven  
doorprocederen 
Het is nog onduidelijk wanneer 
precies de uitspraak van de bezwa-
rencommissie zal volgen. Het gaat 
om een advies aan het college. Dat 
kan vervolgens zelf besluiten om 
het advies over te nemen of af te 
wijzen. De bewoners hebben al 
eerder aangegeven door te zullen 
procederen tot aan de Raad van 
State. 

Verzorgingshuis De Nieuwe Haven wordt 
gesloopt, bewoners naar Onze Stede

(door Nicole van de Donk)
DINTELOORD – Zorgorganisatie 
tanteLouise heeft deze week be-
kendgemaakt dat verzorgingshuis 
De Nieuwe Haven in Dinteloord 
eind dit jaar gaat sluiten. Volgens 
Woonzorg Nederland, eigenaar van 
het gebouw, voldoet het verzor-

gingshuis niet meer aan de eisen 
van deze tijd en is aanpassen niet 
mogelijk. Het gebouw zal daarom 
worden gesloopt. Woonzorg Ne-
derland en tanteLouise zijn van 
plan om op de huidige locatie een 
nieuw verpleeghuis te bouwen. In 
de tussentijd zullen de bewoners 
en medewerkers van De Nieuwe 
Haven tijdelijk verhuizen naar Onze 
Stede in Steenbergen.

Er wordt al langere tijd gesproken 
over de sluiting van het verouder-
de complex in Dinteloord. Maar 
onlangs hebben tanteLouise en 
Woonzorg Nederland de knoop 
doorgehakt. Het staat allemaal in 
een brief die tanteLousie aan me-
dewerkers, bewoners, vrijwilligers, 
deelnemers en mantelzorgers 
heeft verstuurd. Volgende week 
worden er bijeenkomsten georga-

niseerd waar de betrokkenen ver-
der zullen worden bijgepraat.

“Genoeg ruimte  
in Onze Stede”

Volgens Marc Molenaars, woord-

voerder van tanteLouise, is er geen 
onrust ontstaan na de bekend-
making van dit nieuws. “Mensen 
snappen dat het gebouw verou-
derd is. Veel van de bewoners 
hebben inmiddels een verpleeg-
huisindicatie. Voor verpleeghuis-
zorg is meer ruimte nodig en De 
Nieuwe Haven is onvoldoende ge-
schikt om aan te passen. In Onze 
Stede wordt momenteel de laatste 
hand gelegd aan de verbouwing. 

Er is dan genoeg ruimte voor alle 
bewoners en medewerkers van 
De Nieuwe Haven om daar tijde-
lijk heen te verhuizen. Het kan 
ook zijn dat er juist een voorkeur 
is voor een andere locatie van tan-
teLouise. Dat gaan we allemaal be-
spreken.” Molenaars kon nog niet 
zeggen om hoeveel bewoners het 
gaat. Volgens de voorlopige plan-
ning zal er in oktober of november 
van dit jaar van De Nieuwe Haven 
naar Onze Stede worden verhuisd.
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Afbeelding: De verschillende partijen in de kwestie van de verleen-
de omgevingsvergunning voor de bouw van 80 bedrijfsunits aan de 
Olmendreef stonden deze week tegenover elkaar tijdens een hoorzitting 
van de Commissie Bezwaren.

 

 

 

VOOR MEER INFO ZIE WEBSITE 

Ga naar 
WWW.ASGOBV.NL 

AFVAL CONTAINER NODIG? 

0187-                       657054 

 

 

 

VOOR MEER INFO ZIE WEBSITE 

Ga naar 
WWW.ASGOBV.NL 

AFVAL CONTAINER NODIG? 

0187-                       657054 

AFVALCONTAINER NODIG?

Foto: Peter Vermeulen - Steenbergse Courant ©

Herdenkingen in drie 
van onze kernen
Ñ pagina 3 en 4

Genieten van  
de bevrijdingsmaaltijd
Ñ pagina 5

Eigen plek voor  
kleuters van Kiezelrijk
Ñ pagina 9

Rinz van der Staal 
wil naar NK tijdrijden
Ñ pagina 15

Er liggen twee varianten voor herinrichting klaproosveld Welberg klaar

“Nog wel extra geld nodig om ideale ontwerp uit te voeren”
(door Nicole van de Donk)

WELBERG – De gemeente heeft in 
2019 het klaproosveld naast be-
vrijdingsmonument ‘De Klok’ aan-
geschaft om het verder te ontwik-
kelen als herdenkingsplek. Tot nu 
toe waren er alleen de bloeiende 
klaprozen als internationaal sym-
bool voor vrijheid en herdenking, 
maar het doel van de herinrichting 
is dat de bezoeker straks in het 
veld een meer persoonlijke bele-
ving krijgt van de soldaat van toen. 
De opening van het vernieuwde 
klaproosveld staat gepland tijdens 
de viering van Samen 80 jaar vrij 
in november. Maar er is wel ruim 
30.000 euro extra nodig om het 
oorspronkelijke ontwerp te kunnen 
uitvoeren. De gemeenteraad moet 
daar deze maand een besluit over 
nemen. Als dat aanvullende budget 
er niet komt, ligt er een simpeler 
alternatief klaar zodat er sowieso 
een nieuwe invulling zal komen.

Het verschil tussen de duurdere 
en de goedkopere variant zit ‘m 
vooral in een aantal opvallende 
kenmerken en materiaalkeuze. 
Volgens een beleidsmedewerker 
van de gemeente zal dat ervoor 
zorgen dat het veld er echt ‘uit zal 
springen’ als bijzondere, regiona-
le herdenkingsplek. Zo is er in het 
ontwerp gekozen voor silhouetten 
van cortenstaal die verhalen uit de 
WOII verbeelden. Ook komen er 
schanskorven die gevuld worden 
met hergebruikt materiaal uit de 
omgeving “zodat de natuur zich 
erin thuis voelt. Een zeer goede 
impuls voor de biodiversiteit.” 

Naast deze korven als elementen 
in het landschap wordt er ook een 
vlonderpad door drassig gebied 
gemaakt zodat bezoekers een ex-
tra ommetje kunnen lopen. Overi-
gens heeft het waterschap geadvi-
seerd dat stuk van het veld drassig 
te houden, omdat daar vanwege 
de nattigheid van de bodem toch 
nooit klaprozen zullen groeien.

Klaprozen in stroken 
gezaaid, zitbankjes  
en een plateau
De klaprozen worden in stroken 
ingezaaid. Een bloemen- en krui-
denmix op andere stukken zal er-
voor zorgen dat het veld van de 
lente tot de herfst gekleurd blijft. 
Ook komen er in beide varianten 
panelen die informatie geven over 
het klaproosveld en de Slag om 
de Schelde. Ook andere oorlogen 
en missies worden in een tijdlijn 
weergegeven. Daarnaast komt 
er een plateau aan de overzijde 

van de Klok. Nu staan bezoekers 
bij herdenkingen vaak onhandig 
langs de rand van het pad. In het 
oorspronkelijke ontwerp zullen 
daar ook zitbankjes komen, net als 
op een aantal andere plekken in 
het veld. Volgens een medewerker 
van de gemeente biedt het plateau 
ook de mogelijk tot het plaatsen 
van een tent bij slechte weersom-
standigheden. In de goedkopere 
variant ontbreken de zitbankjes, 
de schanskorven en het vlonder-
pad. “Ook kan het verhaal dan 
minder beeldend worden uitge-
legd, iets dat vooral aantrekkelijk 
is voor de jeugd.”

Totale kosten  
zijn 181.800 euro
De totale kosten van het ontwerp 
en de uitvoering zijn 181.800 euro. 
Er is al eerder 150.000 euro gere-
serveerd voor het project klap-
roosveld, dus er is 31.800 euro ex-
tra nodig om het oorspronkelijke 
ontwerp uit te voeren. Het vereen-
voudigde ontwerp past wel binnen 
het budget. 

“Maar we moeten erkennen dat 
het alternatief niet voldoet aan 
alle gestelde doelen. Het kan niet 
hetzelfde niveau van impact en 
betekenis bieden als het oorspron-
kelijk ontwerp”, zo luidt de toelich-
ting van het college. De gemeente 
Steenbergen zet zich samen met 
buurgemeenten al langer in om 
de herdenkingsplekken in de re-
gio met elkaar te verbinden. “Het 
klaproosveld is nu al bekend in de 
wijde omgeving maar zal nog meer 
bezoekers trekken als het een ico-
nische herdenkingsplek wordt.”

‘Start of Summer’ tijdens 
Hemelvaartsdag in 
Steenbergs stadshart
STEENBERGEN – Tijdens Hemel-
vaartsdag organiseert ‘Ons Steen-
bergen’ activiteiten in het stads-
hart onder de noemer ‘Start of 
Summer’. Dit begint met een kof-
ferbakverkoop in de Grote Kerk-
straat vanaf 9:00 uur. Dat is ook 
het tijdstip waarop de rommel-
markt in de Blauwstraat begint.

Vanaf 13:00 uur staan door het ge-
hele centrum kraampjes opgesteld 
en om twee uur vangt ook de eerste 
modeshow in de Kaaistraat aan. 
13:00 Uur is ook het startmoment 

voor de oldtimer show en vanaf 
dit tijdstip kunnen de kinderen 
zich uitleven op de springkussens 
die staan opgesteld. Vanaf 15:00 
uur klinkt op de Markt live muziek 
van de band Stationary Travellers. 
Twee dagen later is daar opnieuw 
livemuziek te horen. Daarvoor 
zorgt de band Them Changes.
Aanstaande zaterdag zorgt de 
band Stationary Travellers vanaf 
15:00 uur livemuziek op de Markt. 
Eveneens een goede reden om een 
gezellig bezoekje te brengen aan 
stadshart Steenbergen.
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Afbeelding: Dit is het schetsontwerp dat het college graag de komende maanden wil gaan uitvoeren. “Het 
is ook voorgelegd aan de groep belangstellenden zoals o.a. de Stichting Bevrijdingsmonument Welberg en 
de dorpsraad Welberg. Zij hebben zeer lovend op het ontwerp gereageerd”, aldus het college. Op de tekening 
zijn verschillende elementen te zien; bijvoorbeeld bij nummer 5 (tegenover de Klok) komt een plateau met 
informatiepanelen. Nummer 10 zijn de klaproosstroken. Ook wordt er rekening gehouden met een toename 
van bezoekers en daarom zijn er parkeerplaatsen gepland langs het Oud Kromwielswegje (nummer 9).
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Gezellige drukte bij Disneyconcert van 
muziekvereniging Semper Crescendo

( door Evelien van Gaans )
NIEUW-VOSSEMEER – Afgelopen 
zondag gaf Semper Crescendo haar 
jaarlijkse zomerconcert met het 
thema Disney. Na de binneneditie 
van vorig jaar waren de weergoden 
de muziekvereniging dit jaar wel 
gunstig gezind en werd het gezellig 
druk op het Plein 1 Februari 1953.
    Het eerste deel van het concert werd 
door de harmonie onder leiding van 
Jeroen Schippers afgetrapt met een 

medley van verschillende bekende 
Disneyliedjes uit onder andere Beauty 
and the Beast en Aladdin. Hierna pas-
seerde muziek uit films als Avengers, 
The Lion King en Cinderella de revue. 
Het geheel werd gepresenteerd door 
Peter Plasmans, die het publiek op 
enthousiaste wijze voorzag van meer 
informatie over de bekende films.

    Jubilarissen
    Traditiegetrouw werden ook de jubila-

rissen van de vereniging in het zonne-
tje gezet. Een zestal leden ontving een 
oorkonde en een notitieboekje als blijk 
van dank voor hun inzet voor de mu-
ziekvereniging. 

Speciale aandacht was er voor Steffie, 
die veertig jaar lid is van de Brabantse 
bond. De leerlingen die eerder dit jaar 
hun stap 1 en stap 2 hebben gedaan 
kregen daarnaast hun diploma en een 
speciale sleutelhanger uitgereikt.

Links rechts
    Het schoolorkest van basisschool Me-
rijntje vervolgde na de pauze met een 
optreden rondom het thema “Disnie 
van Disney.” Stukken als Ode an die 
Freude en Villa Volta werden afgewis-
seld met een quiz die door de leerlin-
gen zelf in elkaar gezet was. 
Bij vragen als “hoe heet de dirigent van 
het schoolorkest” staken de aanwezi-
gen enthousiast de vingers in de lucht 
om het goede antwoord te geven. 

Het schoolorkest kreeg vervolgens het 
hele publiek in beweging met Links 
Rechts van Snollebollekes, dat de aan-
wezigen gelijk in de oranjestemming 
bracht.

    Vakantie
    Het tweede deel van de harmonie be-
vatte muziek uit klassiekers als Fro-
zen en Brave en een medley uit ver-
schillende Pixarfilms. De harmonie 
besloot net op tijd met “You’ve Got A 
Friend In Me” voor de eerste regen-
druppels naar beneden vielen. Dat 
mocht de pret echter niet drukken: 
ook binnen bleef het na het concert 
nog lang gezellig. De muziekvereni-
ging gaat nu met vakantie om na de 
zomer weer snel aan de slag te gaan: 
op de agenda staan dan een con-
cours op 2 november en het traditi-
onele kerstconcert op 21 december

. 
Foto’s: Niek Perdaems ©   

 College presenteert Perspectiefnota 2025-2028

    “Financiële situatie van gemeente 
Steenbergen is momenteel grote uitdaging”

    (door Nicole van de Donk)
    STEENBERGEN – Het college van 
b&w heeft bij het opstellen van 
de Perspectiefnota 2025-2028 de 
blik niet alleen op Steenbergen 
gericht, maar zeker ook op Den 
Haag. Wat daar besloten wordt 
door het nieuwe kabinet gaat 
ook gevolgen hebben voor de ge-
meente Steenbergen. Neem het 
asielbeleid, woningbouw en de 
ingrijpende miljardenkorting op 
gemeenten vanaf 2026. Vanaf dat 
jaar duikelen de verwachte cijfers 
van Steenbergen naar beneden.

    Staat het saldo van de Perspec-
tiefnota voor 2025 nog op 191.086 
positief, voor de jaren daarna gaat 
het van bijna 4 ton in de min naar 
uiteindelijk -728.852 in 2028. Voor 
het gemeentebestuur is de Per-
spectiefnota een van de belang-
rijkste documenten van het jaar. 
De gemeenteraad krijgt de kans 
om in een lange vergadering op 4 
juli de plannen aan te vullen en bij 
te stellen, wat een opmaat is naar 
de begroting in het najaar. Elke 
partij zal daarbij eigen prioritei-
ten stellen, of dat nu gaat om on-

derwijs, cultuur, wonen of andere 
voorzieningen.

     “Meebewegen 
op de golven”
    “Onze koers zal altijd onderhevig 
zijn aan maatschappelijke veran-
deringen zoals, actueel, de forma-
tie van een nieuw kabinet. Hoe 
duidelijker we onze koers formu-
leren en volgen, hoe minder we 
van de lijn en het beoogde eind-
punt hoeven afwijken, terwijl we 
toch meebewegen op de golven”, 

zo schrijft het college aan de ge-
meenteraad. Die koers wordt voor 
een groot deel bepaald door het 
CollegeActieProgramma (CAP) 
waarin de prioriteiten staan be-
schreven. 

“Voor sommige prioriteiten is er al 
budget beschikbaar, terwijl voor 
andere nog veel voorbereidend 
werk nodig is. Het is van belang 
om te anticiperen op mogelijke 
haalbaarheid van deze ambities 
en tijdig ruimte in te bouwen in de 
begroting”, aldus het college.

    “Niet alleen bezuinigen, 
maar ook investeren”
    Eenvoudiger gezegd vraagt het 
college aan de raad om goed na 

te denken waar de beschikbare 
euro’s in de toekomst aan moe-
ten worden besteed en waar de 
klappen vallen. Er staan veel be-
langrijke investeringen op de rol, 
zoals de rondwegen en het huis-
vestingsplan voor de scholen. De 
onzekerheid over de landelijke 
maatregelen lopen als een rode 
draad door de toelichting van het 
college. 

“Het is essentieel voor de gemeen-
te Steenbergen om de impact van 
deze maatregelen op de financiën 
en demografische ontwikkelingen 
in kaart te brengen. Het vergt niet 
alleen bezuinigingen, maar ook 
noodzakelijke investeringen om 
als gemeente krachtig te blijven 
en de juiste koers te behouden.”   
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AFVALCONTAINER NODIG? Steenbergse Courant op vakantie
In de weken 28 – 29 –30 gaat 

Steenbergse Courant met vakantie.
Op 12 juli - 19 juli en 26 juli is er dus géén krant.
Wel verschijnt nieuws uit de gemeente Steenbergen op 

KijkopSteenbergen.nl
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Nieuw feestcomité bruist 
van de plannen voor de 
kern Steenbergen

(door Nicole van de Donk)

STEENBERGEN – Steenbergen krijgt 
de kans niet om een ingedut stadje 
te worden want er staat een spik-
splinternieuw feestcomité klaar 
dat zin heeft om de evenementen-
kalender vol te zetten met allerlei 
leuke activiteiten. Te beginnen met 
een feestelijk programma voor Ko-
ningsdag, maar ook voor de rest 
van het jaar wordt er momenteel 
druk gebrainstormd om nieuwe en 
bestaande evenementen te organi-
seren.

De harde kern van het comité 
wordt gevormd door zeven vrou-
wen, te weten Lieke van der Lin-
den, Anne Bruynseels, Moniek 
Broos, Susanne Karremans, Franca 
Verhoeven, Laura de Ron en Aniek 
van de Par. Enige man in het gezel-

schap is Johan Bosters. De groep 
bestaat uit ondernemers, namelijk 
Verhoeven van Chocolat Franca, 
De Ron van Durlinger Schoenen 
en Boster als horecaondernemer, 
maar ook ‘gewone’ enthousiaste 
inwoonsters hebben zich aange-
meld omdat ze graag willen dat 
er in hun stad wat te doen is. “Ik 
wil voorkomen dat jongeren er-
gens anders heengaan. Wij gaan 
ons steentje bijdragen aan een 
bruisende sfeer in Steenbergen. 
Bovendien heb ik eventmanage-
ment en vormgeving gedaan dus 
die kennis kan ik vast gebruiken”, 
vertelt Lieke Van der Linden, met 
21 jaar de jongste van het stel.

“Voor ondernemers is 
reuring belangrijk”

Franca Verhoeven is haar bon-
bonshop en tearoom ongeveer 
anderhalf jaar geleden gestart in 
een pand aan de Markt. “Voor een 
ondernemer is het natuurlijk be-
langrijk dat er genoeg reuring is in 
de stad, dus daarom doe ik graag 
mee. Er gaat al best veel goed, 
zoals bijvoorbeeld de kiosk die is 
aangeschaft om de Markt aan de 
kleden tijdens evenementen, maar 
het kan natuurlijk altijd nog beter.”

Steenbergs klunen
Het feestcomité wordt onder-
steund door Ondernemers Net-
werk Stadshart Steenbergen (ONS 
Steenbergen) met onder ande-
re de vergunningaanvragen. Er 
komt subsidie vanuit de gemeente 
Steenbergen om bijvoorbeeld de 
activiteiten op Koningsdag te kun-
nen organiseren. 

“Maar we hebben daarnaast plan-
nen om een bingo en loterij te 
gaan organiseren en zullen be-
drijven vragen om te sponseren. 
BKS heeft ons al geholpen met de 
nieuwe outfits dus dat is een fijn 
begin”, vertelt Aniek van de Par. 

Als carnavalsfan in hart en nieren 
heeft ze zelf al een nieuwe activi-
teit ingebracht. 

“Op 8 februari 2025 staat het Steen-
bergs Klunen op het programma. 
Dat wordt ook in Roosendaal ge-
daan, waar carnavalsvierders de 
kroegen langsgaan om een kruisje 
te verdienen.”

Feestprogramma  
Koningsdag
Maar als eerste kunnen de inwo-
ners dankzij het comité en de ge-
meente een feestje gaan vieren op 
Koningsdag. 
De festiviteiten beginnen al op de 
26e, wanneer coverband IMPAKT 
de Markt op stelten gaat zetten in 
de Koningsnacht. Op Koningsdag 
zal burgemeester Ruud van den 
Belt traditiegetrouw de aubade 
afnemen bij het oude stadhuis, 
met daarbij harmonie Wilhelmus, 
de vlaggendragers en deelnemers 
aan de versierde fietsentocht. In 
de middag zijn er tal van gratis 
kinderactiviteiten in het centrum. 
Daarnaast is er vrijmarkt in de 

Blauwstraat en een kofferbakver-
koop in de Grote Kerkstraat. Mu-
ziek is er onder andere van Zero 
Friction. Het feestcomité plaatst 
regelmatig updates op social me-
dia over het programma. “En we 
zijn nog op zoek naar vrijwilligers 
en verkeersregelaars.” Het team 
is te bereiken via: evenementen@
feestcomite-steenbergen.nl

Vertrouwen
Toen de leden van het vorige feest-
comité er in 2023 na acht jaar mee 
stopten, was het nog onzeker of 
een nieuwe groep het stokje zou 
overnemen. Burgemeester Ruud 
van den Belt laat in een reactie 
weten daarom verheugd te zijn 
dat de traditie van Koningsdag in 
de kern Steenbergen wordt voort-
gezet. “We zijn erg blij en trots dat 
er weer zoveel vrijwilligers uit onze 
gemeenschap zijn opgestaan om 
het feestcomité nieuw leven in te 
blazen. Met dank aan hun voor-
gangers wensen we alle nieuwe 
vrijwilligers veel succes en plezier 
toe. We hebben er alle vertrouwen 
in dat het weer een mooi program-
ma wordt. Ik kijk er naar uit!”

Dit weekeinde: grote jaarlijkse Fancy Fair in de Vossenburcht
NIEUW-VOSSEMEER – Deze zater-
dag en zondag ( 6 en 7 april ) staat 
gemeenschapshuis De Vossen-
burcht in het teken van de jaarlijk-
se Fancy Fair. Dan draait het rad 
van avontuur en maken bezoekers 
die in het bezit zijn gekomen van 
een gratis lot en die dit ook bij zich 
hebben, kans op een van de vele 
prijzen. Voor de kinderen staat een 
kermisattractie opgesteld en er is 
voldoende lekkers om de hongeri-
ge magen te vullen.

De Vosmeerse Fancy Fair wordt 

gehouden om diverse projec-
ten in de derde wereld financieel 
te ondersteunen. De afgelopen 
jaren zijn er dat al heel veel ge-
weest. De Fancy Fair is ook een 
gezellige ontmoetingsplaats 
waar de bezoekers elkaar tref-
fen. Zaterdagavond is er live mu-
ziek, daarvoor zorgt de formatie 
Sharp Dressed uit Lepelstraat. 
De organisator – Stichting Fancy 
Fair – wil vooraf de vele sponsoren 
bedanken voor hun ondersteu-
ning en die dank gaat ook uit naar 
de vele vrijwilligers die hun steen-

tje bijdragen aan het evenement. 
De Fancy Fair is geopend op zater-
dag 6 april tussen 14:00 en 22:00 
uur. Op zondag zijn de openings-
tijden van 14:00 tot 18:00 uur.

Opbrengst Snuffelmarkt
De opbrengst van de onlangs ge-
houden Snuffelmarkt in de Gym-
zaal aan de Achterstraat leverde 
een opbrengst op van 2799 euro. 
Ook dat geld komt terecht bij 
maatschappelijke initiatieven en 
mensen die een financieel steun-
tje of die middelen nodig hebben.
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Het team van het feestcomité Steenbergen is letterlijk en figuurlijk in een nieuw jasje gestoken. Ze zijn met acht man sterk, maar doen graag een oproep voor meer helpende 
handjes. “Je hoeft echt niet meteen lid te worden, het is ook heel welkom als je bij een bepaalde activiteit komt helpen.”. De rechter foto laat een van de activiteiten zien zoals 
die op de Markt tijdens Koningsdag vorig jaar plaatsvonden. Burgemeester Ruud van den Belt reageert: “Blij en trots dat er weer zoveel vrijwilligers zijn opgestaan”
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Traject herbestemming loodsen bij Fort Henricus nu in een impasse geraakt

Winnaar aanbesteding Fort Henricus trekt zich terug
(door Nicole van de Donk)

STEENBERGEN – De gemeente 
Steenbergen heeft deze week be-
kendgemaakt dat de winnaar van 
de aanbesteding ‘recreatieve ont-
wikkeling Fort Henricus’, zich heeft 
teruggetrokken. Waarom deze on-
dernemer de koopovereenkomst 
voor de panden aan de Schansdijk 
uiteindelijk niet wilde onderte-
kenen is niet bekendgemaakt. De 
deadline voor die koopovereen-
komst lag op het eind januari. Ook 
is nog niet verteld wat er gaat 
gebeuren met de loodsen die nu 
nog in bezit zijn van de gemeente, 
maar waarvan de bedoeling is dat 
die een toeristische-recreatieve 
functie krijgen. “Wij beraden ons 
op de ontstane situatie en op mo-
gelijke vervolgstappen. De tweede 
inschrijver maakt onderdeel uit van 
die beraadslagingen”, aldus wet-
houder Nadir Baali in een reactie. 

Het is een nieuw hoofdstuk van 
wat ondertussen gerust ‘het vuist-
dikke boek Fort Henricus’ ge-
noemd kan worden. Het verhaal 
begon in 2017 toen de gemeente 
de loodsen aankocht met als doel 
die zo snel mogelijk door te verko-
pen aan een ondernemer met een 
goed plan. In de afgelopen jaren is 
er veel politiek gesteggel geweest, 

werd er een illegale hennepkweke-
rij opgerold, een bodemonderzoek 
uitgevoerd en moest het ontruimd 
worden omdat er krakers ingetrok-
ken waren. 

Proces nu gestrand 
De laatste inhoudelijke medede-
ling van de gemeente dateert van 
bijna een jaar geleden toen het 

college van b&w kon melden dat er 
een ondernemer was uitgekozen 
met het beste plan voor een ont-
wikkeling bij Fort Henricus. Na een 
positief doorlopen Bibob-toets 
kon de definitieve gunning wor-
den gegeven en zou de gemeente 
het kunnen overdragen aan de on-
dernemer. Met als doel: een toeris-
tische trekpleister maken van het 

fort waarbij recreatie en het ves-
tingverleden hand in hand gaan. 
Maar dat proces is nu gestrand.

“Lijkt erop dat de regels 
uitvoer van de plannen  

in de weg staan”
De gemeente heeft gedurende het 
hele proces vanwege de priva-

cy amper mededelingen gedaan 
over welke ondernemers geïnte-
resseerd waren. Toch zijn er in het 
verleden enkele namen voorbijge-
komen, waaronder Stephan Ardon 
van Sardonos Promoties. 

In een reactie op het meest recente 
nieuws kiest hij zijn woorden zorg-
vuldig. “Ik hoop dat alle betrokken 
partijen hun best gaan doen om te 
komen tot een goed plan dat recht 
doet aan het verhaal en de natuur 
van Fort Henricus. Het lijkt erop 
dat de regels de uitvoer van de 
plannen in de weg staan. Of dat bij 
deze winnende ondernemer ook 
het geval is kan ik natuurlijk niet 
beoordelen.”

“Nu een dure hondenuit-
laatplek” 
Ardon wil niet zeggen of hij nog 
steeds interesse heeft voor het 
vastgoed bij Fort Henricus. “Maar 
het is geen geheim dat ik destijds 
naar die informatieavonden ben 
geweest en dat ik gesprekken heb 
gevoerd met de gemeente. Ik hoop 
hoe dan ook dat er iets gaat ko-
men, want het is zonde van het ge-
meenschapsgeld dat al is gespen-
deerd. Maar momenteel is het nog 
een dure hondenuitlaatplek.”

Drietal wil initiatief  
‘Aan Tafel’ op de Welberg 
op 5 april starten

[ door Peter Vermeulen ] 

WELBERG – In navolging van ini-
tiatieven in de kernen De Heen, 
Kruisland en Dinteloord hebben 
drie inwoners van Welberg het ini-
tiatief opgevat om mensen die bin-
ding hebben met de Welberg eens 
per twee weken een gezamenlijke 

maaltijd voor te schotelen. Het is 
de bedoeling om hiermee op vrij-
dag 5 april om 12:00 uur te star-
ten in gemeenschapshuis De Vaert. 
Vanaf 11:45 uur is het inloop.  En 
na deze start zal er elke twee we-
ken op vrijdag een ‘Aan Tafel’ zijn. 
De deelnemers betalen slechts 8 
euro voor een diner dat bestaat 
uit een voor-, hoofd- en nagerecht. 
Een flyer met gedetailleerde infor-
matie is in voorbereiding. Deze is 
eind volgende  week onder meer 
te vinden in gemeenschapshuis 
De Vaert. Hier staat ook een box 
waarin de opgave strookjes kun-
nen worden ingeleverd.

‘Aan Tafel’ is overigens niet be-
doeld voor alleen senioren, maar 
voor inwoners van alle leeftijden. 
“We hopen te kunnen starten met 
in eerste instantie maximaal 20 

deelnemers, woonachtig op de 
Welberg of mensen die hiermee 
binding hebben,” vertelt Ellen 
van den Berg. Zij pakt samen met 
Brigitte Wisse en Henk Groenen-
dijk het aanvankelijke idee van de 
Dorpsraad op. “We hopen dat er 
zich meer vrijwilligers zullen aan-
melden die bijvoorbeeld willen ko-
ken of op andere wijze mee willen 
helpen. Ook hopen we dat inwo-
ners met een moestuin of akker-

bouwers uit de buurt ons initiatief 
willen ondersteunen met produc-
ten voor de maaltijden.

Aanmelden
Aanmelden voor ‘Aan Tafel’ kan via 
genoemde opgave strookjes, via 
een appje naar Brigitte Wisse (06 
40 234 755) of Ellen van den Berg 
(06 20 931 600) of via een mailbe-
richt naar info@welbergaantafel.
nl..
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Inschrijven 
Kinderoptocht 
STEENBERGEN - De kinderoptocht in 
Strienstad is altijd een gezellig en be-
zienswaardig item op de SKS-kalender. 
Dit jaar wordt de optocht gehouden op 
zaterdag 10 februari. De tocht start om 
13:41 uur vanaf het Strieniusplein dat 
tussen Van Gaverenlaan en Nicolaas 
Peckstraat ligt. Het aantal inschrijvin-
gen is op dit moment nog niet wat het 
zou mogen zijn. Vandaar de oproep 
aan alle Bietboerkes en Meerminnekes 
om zich snel in te schrijven. Dat kan op 
de website Strienestad.nl/inschrijven. 
Archieffoto Steenbergse Courant 

Ontmoetingswinkel 
organiseert bakwedstrijd 
voor basisscholieren

( door Peter Vermeulen ) 

STEENBERGEN – Rian Liefhebber 
van de Ontmoetingswinkel aan de 
Kaaistraat 30 kwam op het idee 
om leuk aan te sluiten bij het car-
navalsmotto van Strienestad: ‘We 
zitte gebakke!’. Ze organiseert een 
bakwedstrijd voor alle kinderen in 
de basisschoolleeftijd. De baksels – 
bijvoorbeeld koekjes, cup cakes of 
ander gebak – worden geschonken 
aan de Steenbergse voedselbank. 

“Hoe kleuriger en zotter de gebak-
ken producten zijn, hoe mooier 
dat is”, zo laat Rian Liefhebber we-
ten. Deze baksels kunnen worden 
ingeleverd op woensdag 7 febru-
ari tussen 13:00 en uiterlijk 16:00 
uur in de Ontmoetingswinkel. Ze 
worden die middag tussen 16:00 

en 16:30 uur beoordeeld door een 
jury die bestaat uit Prins Strienius 
VI en zijn gevolg. Voor drie win-
naars ligt een leutige prijs klaar 

die zijn geschonken door carna-
valswinkel ‘Het Meerminneke’.  

Om de bakproducten vervolgens 
goed te kunnen doneren aan de 
Voedselbank wordt de inzenders 
gevraagd om deze te verpakken in 
een gebaksdoos. Er liggen voor de 
bakkers twee maten gebaksdozen 
gereed die zijn geschonken door 
Bakkerij van Loon uit de Blauw-
straat en die kunnen worden afge-
haald in de Ontmoetingswinkel.

Handen ineen voor 
leefbaarheid Vossemeer
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Stadsraad Steenbergen heft zichzelf op
STEENBERGEN – De Stadsraad 
Steenbergen houdt op te bestaan. 
“Toen we tien jaar geleden begon-
nen, waren we voorloper op het 
gebied van burgerparticipatie in de 
kern Steenbergen. Nu merken we 
dat inwoners en de gemeente el-
kaar steeds beter weten te vinden. 
Daardoor zijn we deels overbodig 
geworden en dat is natuurlijk po-
sitief. Aan de andere kant merken 
we ook dat één stadsraad voor de 
hele kern Steenbergen ontoerei-
kend is.”

Sinds haar oprichting droeg de 
Stadsraad Steenbergen haar steen-

tje bij aan tal van projecten en zet-
te er zelf ook een aantal op. Een 
bekend voorbeeld daarvan was 
de coronahulp-actie tijdens deze 
periode. En het kunstwerk met de 
drie beeldbepalende gebouwen 
op de rotonde bij ‘de Cuul’. In de 
fundering bevindt zich het DNA 
van Steenbergen; een bonte verza-
meling verhalen opgetekend door 
Steenbergenaren voor hun stadge-
noten van de toekomst.

De tijd is rijp
De stadsraad heeft er bewust voor 
gekozen om het stokje niet over 

te dragen aan een nieuwe groep 
vrijwilligers. “Daar hadden we dan 
ook wel actief voor moeten wer-
ven, want de animo om vrijwillig 
bestuurslid bij een organisatie te 
worden, is niet groot meer. Maar 
we denken vooral dat de tijd rijp 
is om de samenwerking met de 
gemeente en inwoners op een 
andere manier vorm te geven. Bij-
voorbeeld door wijkraden of over-
legtafels in te richten.” Voor nu 
bedankt de Stadsraad Steenbergen 
iedereen die op welke manier dan 
ook betrokken is geweest bij het 
werk van de raad voor de steun en 
inzet van de afgelopen jaren. “We 

wensen iedereen veel leefgenot toe 
in onze mooie stad!”

Toekomstbestendige 
werkvorm
In 2024 gaat de gemeente Steen-
bergen als onderdeel van het par-
ticipatiebeleid met de dorpsraden 
en leefbaarheidsgroepen in ge-
sprek om samen tot een werkvorm 
te komen die toekomstbestendig 
is. Ook zal er gekeken worden bij 
welke manier de stad Steenbergen 
het meest gebaat is.

Nawoord: De voorzitter van de 

Stadsraad, Leontine Tjioe, heeft 
laten weten op dit moment ver-
der geen commentaar te willen 
leveren op dit bericht. Op een la-
ter moment zal het bestuur van de 
Stadsraad in de Steenbergse Cou-
rant een uitgebreide toelichting 
geven op het besluit. 

De leden van de Stadsraad  
Steenbergen, v.l.n.r: 
Rita de Waal, Joep Suijkerbuijk, 
Els Sanders, René Smout, Frank 
Ernest, Angele Mulders, 
Dick van Duin, Leontine Tjioe, Pe-
ter Prins, Elice Vink en voormalig 
lid Jacq van Kaam.

De Grootste 
Kleinste Optocht 
van de Raldal
WELBERG – Ook dit jaar organi-
seert Ontspanning voor Welberg 
(OVW) de ‘Grootste Kleinste Op-
tocht van de Raldal’. Dat gebeurt 
onder het motto “We Zitte Gebak-
ke” en daarmee schaart de Raldal 
zich naast Strienestad. OVW roept 
inwoners van Welberg, klein of 
groot op om zich aan te melden via 
ovw.welberg@gmail.com.

Deelnemers die vorig jaar ook mee 
hebben gedaan kunnen hun basis-
plank van die keer hergebruiken. 
Ook is het mogelijk om een nieuwe 
te krijgen. 

De optocht start zondag 11 febru-
ari om 14:41 uur vanaf het plein bij 
de Vaert en trekt door de straten 
van het dorp. Dit jaar is er ook een 
buitencategorie voor bijvoorbeeld 
versierde skelters. 
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Jill geniet als eerste 
schaatser van de ijsbaan  
in Nieuw-Vossemeer

[ door Nicole van de Donk ] 

NIEUW-VOSSEMEER – Wat doe 
je als het woensdagmiddag is en 
het vriest dat het kraakt? Precies, 
dan eet je snel je boterham op en 

loop je vliegensvlug naar de spie-
gelgladde ijsbaan die om de hoek 
in het Vossenbos ligt. De 11-jarige 
Jill Ruyter had de mazzel dat ze de 
baan eventjes helemaal voor haar-
zelf had. 

Harald Jansen van de Dorpsraad 
Nieuw-Vossemeer was gisteroch-
tend in alle vroegte het ijs gaan 
controleren. 

“We hoefden dit jaar het wei-
land niet onder water te zetten 
na alle regenval van de afgelo-
pen tijd. Ik heb van het weekend 
wel al een tijdje staan harken om 
de meeste bladeren weg te halen 
en nu ligt er een mooi baantje. 
Kijken hoelang het blijft liggen.”  
Jill zal er als schaatsfanaat zeker ge-
bruik van maken. “Ik had ook een 
tienrittenkaart voor de schaats-

baan in Steenbergen. Dit is lek-
ker dichtbij en groter. Maar als de 
kreek dichtvriest is het nog leuker.”  

Voor wie spontaan zin krijgt om 
ook de ijzers onder te binden: de 
Dorpsraad laat weten dat de lam-
pen bij de ijsbaan aangaan zodra 
het donker wordt, dus er kan ’s 
avonds ook geschaatst worden.

Maeve mocht ook 
genieten
Laura de Koning meldt met eni-
ge trots dat zij met haar twee jaar 

oude dochtertje Meave (zie foto 
midden) ook al met veel plezier 
op het nog maagdelijke ijs heeft 
gestaan. Voor Meave was het de 
eerste keer in haar leventje dat ze 
dit deed. 

Het tweetal was eerst opweg om 
hun verzorgdiertjes in de Veer-
weg te voeren en te voorzien van 
ijsvrij drinkwater toen ze tot hun 
aangename verrassing zagen dat 
het bord ‘IJs niet betreden’ er niet 
meer stond. En zo genoten ze van 
de kraakheldere ijsvloer voordat 
de drukte een feit was.

College buigt zich over 
vergunningaanvraag 
zonneland Dassenberg

(door Nicole van de Donk)

STEENBERGEN – Wie regelmatig 
richting Bergen op Zoom rijdt over 
de Halsterseweg kent ongetwij-
feld het zonneveld dat ongeveer 
een jaar geleden langs de weg is 
gebouwd. Pal aan de overkant ligt 
Dassenberg, het oudste landgoed 
van de gemeente Steenbergen. 
Beheerder Henry Deckers is samen 
met zijn broers de zesde genera-
tie die Dassenberg bestuurt. Zo’n 
drie jaar geleden vertelde hij in de 

Steenbergse Courant over de plan-
nen voor de aanleg van een zon-
neveld op zijn grond. Toen stonden 
de sterren niet gunstig, maar Dec-
kers en ontwikkelaar Odura zien 
de zaak nu positiever in. 

Net voor de jaarwisseling is er een 
gesprek geweest op het gemeen-
tehuis met wethouder Maurice 
Remery en de ambtenaren duur-
zaamheid. De omgevingsver-
gunning voor het initiatief van 
elf hectare met de officiële naam 
‘zonneland Dassenberg Steenber-
gen’ is aangevraagd en ligt nu ter 
beoordeling bij het college. De ge-
meente bevestigt dat het gaat om 
plannen die overeenkomen met 
een eerdere aanvraag. “Bij de be-
oordeling van de aanvraag nemen 
we ook de capaciteit van het net-
werk mee”, aldus een woordvoer-
der.

Ruimte op  
elektriciteitsnet in zicht

Dat is inderdaad naast de beno-
digde vergunning en subsidie een 
van de belangrijkste hobbels die 
moet worden genomen. Maar vol-
gens Henry Deckers zijn er verge-
leken met een aantal jaren terug 
veel meer mogelijkheden, zoals 
het project Osiris waarbij rest-
warmte en CO2 van de afvalver-
brandingscentrale in Roosendaal 
gebruikt gaat worden om de kas-
sen in Steenbergen te verwarmen. 

“Ik heb een aantal maanden ge-
leden een akkoord bereikt om 
buizen voor dit project te laten 
ingraven op de gronden van Das-
senberg. Omdat de kassen dan 
veel minder gas zullen verbruiken, 
ontstaat er ruimte op het nu nog 
overvolle elektriciteitsnet voor 

de leveringen van het toekomsti-
ge zonneland Dassenberg. Een 
prachtige duurzaamheidsslag.”

“Kwestie van  
lange adem”

Maar mochten deze berekenin-
gen anders uitvallen, dan zien de 
initiatiefnemers mogelijkheden 
om aan te sluiten bij het nieuw te 
bouwen TenneT-station in de om-
geving van Halsteren. “Daar is so-
wieso voldoende ruimte voor ons. 
Dat dit station pas in 2027 gepland 
staat is geen probleem want voor-
dat het zonneland er daadwerke-
lijk ligt ben je zo weer een aantal 
jaar verder. Maar aan de overkant 
is het uiteindelijk ook gelukt, dus 
het is inderdaad een kwestie van 

een lange adem hebben.”

“Ook meerwaarde voor 
de natuur”

Deckers ziet de aanleg van het 
zonneland Dassenberg als zeer 
noodzakelijk om het landgoed te 
behouden voor de komende ge-
neraties. 
“De historische gebouwen op 
Dassenberg vergen veel kostbaar 
onderhoud. Maar er is ook een 
meerwaarde voor de natuur, want 
naast de elf hectare zonnepanelen 
willen we ook vier hectare nieu-
we natuur inrichten. En onder de 
panelen gaan we een bloemrijk 
mengsel inzaaien. Nu wordt er op 
die landbouwgrond nog gespoten 
en geploegd. Dus we hopen op 
groen licht van de gemeente.”
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Foto:  Jill Ruyter was de eerste schaatster die de ijsbaan betrad. Foto: Nicole van de Donk - SC Foto:  Later op de dag wisten meer liefhebbers de ijsbaan te vinden. Foto: Dorpsraad Nieuw-Vossemeer

Windturbines Karolinapolder afgebroken; 
volgend jaar staan er hogere exemplaren

(door Nicole van de Donk)

 DINTELOORD – Nu de kogel door 
de kerk is en verder bezwaar te-
gen de natuur- en omgevingsver-
gunning niet meer mogelijk is, 
laat energiebedrijf RWE er geen 
gras over groeien. De 25 jaar oude 
windturbines zijn afgelopen week 
afgebroken. De vier nieuwe wind-
molens komen niet op exact dezelf-
de plek dus ook de fundaties wor-
den de komende tijd verwijderd. 
Volgens de planning zullen de nieu-
we molens met een tiphoogte van 
ruim 200 meter over precies een 
jaar circa 20.000 huishoudens van 
stroom gaan voorzien.

Het heeft lang geduurd voordat 
RWE, voorheen Innogy, als ‘win-
naar’ uit de bus rolde. Er is ja-
renlang verzet geweest tegen de 
komst van hogere windmolens. 
Een groep inwoners uit Dinteloord 
verzette zich fel tegen de zoge-
naamde megamolens en de ge-
meente Steenbergen kwam in een 
conflict met de Provincie terecht. 

Volgens RWE-woordvoerder Mar-
janne van Ginkel-Vroom een niet 
ongewoon proces. “Nederland is 
een heel democratisch land. Of 
het nu om wind- of zonne-energie 
gaat: er komt altijd wel weerstand 
uit een of andere hoek. In andere 

landen waar wij actief zijn zie je 
dat veel minder.”

RWE: “Hopen op één lijn 
te komen na jaren  
van onenigheid”

De windmolens in de Karolinapol-
der zijn volgens RWE gedateerd 
en lijken qua afmetingen en ver-
mogen niet meer op de exempla-
ren die tegenwoordig worden ge-
plaatst. De tiphoogte gaat van 77 
naar 204,5 meter en een turbine-
blad wordt nu 65 meter tegenover 
22 meter. Het windpark gaat 13 
keer meer stroom opwekken dan 
voorheen. 

Volgens RWE zijn er wat betreft de 
sociale randvoorwaarden afspra-
ken met de Provincie Noord-Bra-
bant. 
“Er zijn financiële regelingen op 
drie gebieden: kwaliteitsverbete-
ring van het landschap, een buren-
regeling en een Energietransitie-
fonds. Er is lange tijd onenigheid 
geweest maar nu is besloten dat 
het park er mag komen. We hopen 
op één lijn te komen met alle par-
tijen om op een positieve manier 
verder te gaan met het opwekken 
van duurzame stroom zonder te 
veel overlast te veroorzaken.”

Omwonenden kunnen tot 
2028 planschadeverzoek 
indienen bij Provincie
Op de website van de Provincie is 
intussen informatie verschenen 
over het nieuwe windpark Karoli-

napolder. “De plaatsing van de 
nieuwe winturbines kan mogelijk 
negatieve gevolgen voor u hebben. 
Zo kan uw huis of grond bijvoor-
beeld minder waard worden. Ook 
kan het dat uw bedrijf nadelige ge-
volgen ondervindt van het wind-
park. Als dit op u van toepassing is, 
en u voldoet aan een aantal voor-
waarden, kunt u mogelijk recht 
hebben op een tegemoetkoming 
in planschade”, zo valt te lezen. 

Zo’n planschade verzoek kost wel 
300 euro, al wordt dat bedrag te-
ruggeven als de aanvraag wordt 
toegewezen. 

Omwonenden kunnen tot vijf jaar 
na het onherroepelijk worden 
van de omgevingsvergunning een 
planschadeverzoek indienen. Voor 
de Karolinapolder is dat tot 13 
april 2028.

Krijgt Dinteloord  
het beloofde groen?
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Foto: Een historische foto met daarop de prins, de nar en de boeren van 
het eerste uur op het bordes van het oude stadhuis.

Energiebedrijf RWE zal ongeveer een jaar de tijd nodig hebben om de nieuwe windturbines in de Karolinapolder te bouwen. Het energiebedrijf heeft laten weten 
dat omwille van de veiligheid en om de overlast zoveel mogelijk te beperken, er geen transporten door de dorpskern van Dinteloord zullen plaatsvinden. Foto: RWE

Eerste nar van
Steenbergen overleden

STEENBERGEN - Via Ad Vermeu-
len, bij velen een bekende, zeker 
ook bij carnavalminnend Striene-
stad als Nar met de Blauwe Snor, 
ontving Steenbergse Courant de 
melding dat de eerste nar van 
Steenbergen - Frans La Fors - vo-
rige week is overleden. Frans La 
Fors maakte in 1960 zijn intrede in 
de hofhouding van de eerste Prins 
Louis Vlamings en stond daarmee 
aan het ontstaan van het officiële 
carnaval in Strienestad.

Frans La Fors bleef een aantal ja-
ren nar en werd opgevolgd door 
Bert van Drunen.  

Studie WO2 pakt uit 
met bevrijdingsfestival
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Kloof tussen Volkspartij 
en coalitiepartijen groeit

(door Nicole van de Donk)

STEENBERGEN – De spanning in 
de gemeenteraad tussen coalitie 
en oppositie bouwt zich al langer 
op en bereikte afgelopen donder-
dag een dieptepunt met een motie 
van wantrouwen van de Volkspartij 
richting het gehele college. Frac-
tievoorzitter Danker Kouwen voelt 
zich buitenspel gezet en monddood 
gemaakt. Volgens hem vindt er re-
gelmatig vooroverleg plaats tussen 
de coalitiepartijen en college waar-
door voorstellen van de Volkspartij 
geen kans maken. Joop Stoeldra-
ijer, fractievoorzitter van Progres-
sief Samen noemt al deze bewerin-
gen “onzin en aandachtrekkerij”. 
Kouwen kreeg geen steun voor 
zijn motie van wantrouwen.

Beide partijen hebben drie zetels 
in de gemeenteraad. Na de verkie-
zingen in 2022 verloor de Volks-
partij twee zetels terwijl Progres-
sief Samen als nieuwkomer een 
grote winnaar was. Bij de coalitie-
vorming kozen Gewoon Lokaal! 

(zes zetels) en Progressief Samen 
echter als derde coalitiepartner 
voor de VVD. De Volkspartij vond 
dat jammer maar hoopte vanuit de 
oppositie ook een flinke vinger in 
de pap te kunnen houden.

“Schuld ligt bij  
de Volkspartij zelf”
Maar fractievoorzitter Danker 

Kouwen ervaart inmiddels het 
compleet tegenovergestelde en 
diende de motie van wantrouwen 
in “omdat hij niet anders kon”. 
“Het is echt een noodkreet. Als al 
onze voorstellen bij voorbaat wor-
den afgewezen is dat niet alleen 
oncollegiaal maar wordt het mij 
ook onmogelijk gemaakt om mijn 
werk te doen als raadslid.” Volgens 
Stoeldraijer is dat niet waar. “We 
hebben laatst nog die motie over 
het repaircafé gesteund. Ik heb 
vaak genoeg aangeboden om eens 
koffie samen te drinken om tot el-
kaar te komen maar daar gaat hij 
niet op in. De schuld ligt volledig 
bij de Volkspartij zelf.”

Arbeidsmigranten  
en Fort Henricus
Voor Kouwen waren twee recen-
te voorvallen in de gemeenteraad 
de spreekwoordelijke druppel. 
Afgelopen april wilde de fractie 
een spoeddebat voeren over de 
huisvesting van arbeidsmigranten 
maar de coalitie vond dat onno-
dig omdat het onderwerp al op de 
agenda van 10 juni staat. In die-
zelfde vergadering zal de toekomst 
van Fort Henricus worden bespro-
ken, ook al zo’n heet hangijzer. 
De Volkspartij wilde echter al eer-
der een debat over Fort Henricus 
plannen, omdat de deadline voor 

de verkoop van het vastgoed, eind 
2023, allang verlopen is. “Dat is zo 
afgesproken in het coalitieakkoord 
maar blijkbaar is dat niks waard. 
Ik verwacht ook niet veel van 10 
juni.”

“Professioneel blijven”
Oppositiepartijen D66, CDA, 
Stem0167 en Fractie Verbeek kon-
den de frustratie van de Volkspartij 
wel begrijpen en hadden het inter-
pellatiedebat over Fort Henricus 
wel een kans willen geven. Maar 
meegaan met een motie van wan-
trouwen ging hun te ver. De voor-
zitter van de raad, burgemeester 
Ruud van den Belt, verzocht de 
raadsleden om respectvol met el-
kaar om te blijven gaan. “Dat bete-
kent emoties op een professionele 
manier vertalen. We willen geen 
gemeente worden waar de raads-
leden over elkaar heen vliegen.”

Foto: De sfeer in de gemeenteraad 
wordt er niet beter op na de be-
schuldigingen van de Volkspartij 
aan het adres van de coalitiepar-
tijen en het college. Fractievoor-
zitter Danker Kouwen voelde zich 
genoodzaakt een motie van wan-
trouwen in te dienen maar kreeg 
daarvoor geen steun.
  

(archieffoto Steenbergse Courant)

Mogelijk kiezen Dorpsraad en 
leefbaarheid Dinteloord voor ‘Vitaal 
centrum en wonen in de boomgaard’

[ door Peter Vermeulen ] 

DINTELOORD – Leon Aanraad en 
Arie van den Berg laten namens 
‘Leefbaarheid Dinteloord’ weten 
dat ze voor een verdere ontwik-
keling van Dinteloord kiezen voor 
een scenario dat de titel ‘Vitaal 
centrum en wonen in de boom-
gaard’ heeft meegekregen. In dat 
scenario – aangemerkt als scena-
rio 2 – wordt Dinteloord uitge-
breid in noordelijke en oostelijke 
richting. Daarbij geeft Leon Aan-
raad aan dat ook de Dorpsraad 
achter deze keuze staat. Hierbij 

plaatst Hakim Tampoebolon van 
de Dorpsraad desgevraagd te-
gen over deze krant behoorlijke 
kanttekens. Hij stelt dat hierover 
eerst goed moet worden over-
legd. Deze vrijdag vindt hierover 
opnieuw een gesprek plaats.

 “Er zijn aan de overlegtafel drie 
scenario’s gepresenteerd. Die zijn 
overigens nog niet definitief en 
worden nog verder besproken. Van 
deze drie vinden wij als Dorpsraad 
het scenario 2 dan wel het beste 
van de drie, maar plaatsen daarbij 
de nodige kanttekeningen. Een be-
langrijke ervan is de functie van de 
ontsluitingsweg voor dit gebied. We 
verschillen van mening met Leef-
baarheid Dinteloord. Die wenst een 
rondweg voor ontsluiting en vooral 
ook voor het vrachtverkeer dat nu 
door het centrum gaat. Wij zien 
dat als het verplaatsen van het pro-
bleem”, aldus Dorpsraadvoorzitter 
Tampoebolon.

Ontwikkelplan  
voor Dinteloord
Het genoemde scenario geeft ont-

wikkeling aan in een gebied aan 
dat jaren terug al eens door de 
toenmalige Woningstichting Din-
teloord was uitgekozen tot ont-
wikkelingsgebied voor woning-
bouw en bepaalde voorzieningen. 
De woningstichting had daarvoor 
al aardig wat kosten gemaakt en 
een plan ontwikkeld waar door 
gemeente Steenbergen destijds 
een streep werd gezet. Gemeente 
Steenbergen is nu bezig met het 
maken van een ontwikkelplan voor 
Dinteloord. Hierin wordt vastge-
legd welke ruimte er beschikbaar 
is in en rond de kern Dinteloord en 
hoe deze ruimte kan worden inge-

vuld. Daarbij wil de gemeente de 
inwoners nadrukkelijk betrekken. 
Hiertoe was een eerste bijeenkomst 
georganiseerd op dinsdag 5 maart. 
Daarvoor meldden zich een kleine 
200 inwoners. Vervolgens vond een 
eerste ‘overlegtafel’ plaats waarin 
drie ruimtelijke scenario’s werden 
besproken. Die scenario’s met de 
inbreng van de overlegtafel en de 
gemeente worden nu uitgewerkt 
door het architectenbureau CB5 en 
verder besproken.

Tweede inloop- 
bijeenkomst
Maandag 17 juni organiseert ge-
meente Steenbergen een twee-
de inloopbijeenkomst. Dat ge-
beurt tussen 16:00 en 21:00 uur in 
het Dorpshuis. Voorafgaand aan 
deze bijeenkomst laat Leefbaar-
heid Dinteloord nu weten dat ze 
achter het tweede scenario staat. 
Daarbij wordt aangegeven dat de 

belangengroep opteert voor een 
oostelijke rondweg, hiervoor zou 
onder meer het geld dat de pro-
vincie destijds gaf om het gebied 
te vergroenen na de aanleg van het 
AFC volgens Leefbaarheid Dinte-
loord kunnen worden gebruikt. 
Ook zouden bedrijven moeten 
worden verplaatst naar een loca-
tie ten zuiden van Dinteloord na-
bij de afrit van de snelweg. Ook de 
Dorpsraad wil graag het probleem 
van het zwaar verkeer door Dinte-
loord oplossen, maar ziet niets in 
de aanleg van een rondweg die de 
problemen slechts zou verplaatsen. 
Er dient dus nog flink over te wor-
den gestoeid. Wel is het te hopen 
dat er ook op de tweede inloopbij-
eenkomst veel inwoners zullen ko-
men om zich te laten informeren en 
hun mening te geven over de drie 
scenario’s. Steenbergse Courant zal 
zeker nader berichten over de ont-
wikkelingen.
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Gemeente en pandeigenaren willen opvang Oekraïners in het 
voormalig Vossemeerse gemeentehuis in voorjaar gereed hebben

(door Nicole van de Donk)

NIEUW-VOSSEMEER – Het pand aan 
de Schoolstraat 9 in Nieuw-Vosse-
meer staat er belabberd bij. Hoe-
wel onlangs de klimop van het 
gebouw is gehaald en de rest van 
het groen aan de straatkant is ge-
fatsoeneerd, valt niet te ontkennen 
dat er nog flink geklust zal moeten 
worden voordat het voormalige 
klooster en later gemeentehuis 
een geschikte woonplek zal zijn 
voor 36-46 Oekraïense ontheem-
den. De gemeente denkt binnen-
kort rond te zijn met de pandeige-
naren voor de huur van de locatie 
voor drie jaar. Jeroen Ammerlaan 
van VSMR Ontwikkeling, eige-

naar van het pand, wil graag aan 
de slag. “Onze motivatie is altijd 
geweest om er iets moois van te 
maken voor Vosmeer. Dat zouden 
in de eerste plaats appartementen 
zijn maar dit kwam tussendoor.”

VSMR is ook de partij achter de 
starterswoningen die onlangs in 
Nieuw-Vossemeer zijn opgeleverd. 
Ze lieten al eerder hun oog vallen 
op het pand aan Schoolstraat waar 
als laatste een bed & breakfast was 
gevestigd. “We wonen zelf op het 
dorp en houden onze ogen altijd 
open voor nieuwe kansen. Het is 
natuurlijk zonde dat er midden in 
het dorp zo’n groot gebouw staat 
waar niks mee gebeurt en wat al-
leen maar verder achteruitgaat. De 

vorige eigenaresse mocht er van 
ons nog kosteloos verblijven maar 
zij heeft inmiddels vervangende 
woonruimte gevonden. Zodra er 
groen licht is vanuit de gemeente 
wat betreft de financiering gaan 
we aan de slag met het vergunnin-
gentraject.”

“Zo humaan  
mogelijk opvangen”

Het budget voor de verbouwing en 
de huur wordt beschikbaar gesteld 
door het Rijk. Maar de gemeente 
is verantwoordelijk voor het fi-
nanciële plan en daar wachten de 
pandeigenaren nog op. Toch zit er 
wel enige druk achter want wet-

houder Baali zei al eerder dat de 
extra opvangcapaciteit hard no-
dig is. “Het streven is om alle ont-
heemde Oekraïners zo humaan 
mogelijk op te vangen in een volle-
dig gerestaureerd pand. Daarvoor 
moet nog veel werk verzet worden. 
We hopen dit in het voorjaar van 
2025 gereed te hebben. De buurt-
bewoners hebben we afgelopen 
zomer geïnformeerd middels een 
brief”, aldus een woordvoerder 
van de gemeente.

“Kans voor  
Nieuw-Vossemeer om 
steentje bij te dragen”

Dit beaamt Leon Havermans, 

voorzitter van de Dorpsraad. Hij 
wordt door de kerncoördinator 
van de gemeente op de hoogte ge-
bracht als er nieuws is over de toe-
komstige opvang. 

“Wat ik meekrijg van de inwoners 
is dat ze er niet negatief tegenover 
staan. De vragen die er leven gaan 
vooral over de toename van de 
parkeerdruk in de straat. 
Wij hadden eigenlijk gehoopt dat 
het proces al verder opgeschoten 
zou zijn, want dit is de kans voor 
Nieuw-Vossemeer om ook een 
steentje bij te dragen aan het op-
vangen van Oekraïense vluchtelin-
gen. Gewoon uit medemenselijk-
heid.”

Boekpresentatie Tamara Vroon 
over haar overlevingsstrijd
STEENBERGEN – Op dit moment 
voert de Steenbergse Tamara 
Vroon een crowdfundingactie om 
te kunnen overleven. Ze moet 
voor benodigde medicijnen vijftig-
duizend euro ophoesten die haar 
zorgverzekering niet vergoedt. Dat 
omdat het veelbelovend medicijn 

Belzutifan dat haar mogelijk kan 
helpen in Nederland nog niet is 
goedgekeurd. Het medicijn is dat 
in Groot Brittannië en Zwitserland 
al wel. Haar actie wordt gestaag 
ondersteund. Op dit moment staat 
de teller op 21.115 euro. De Steen-
bergse heeft een boek geschreven 
over de afgelopen tien jaar van 
haar leven. Deze zaterdagmiddag – 
2 november – geeft ze een boekpre-
sentatie bij boekhandel  Vermeulen 
aan de Kaaistraat 17. Dat ge-
beurt tussen 13:30 en 15:30 uur.

 
“Mijn boek gaat hier verkocht wor-
den en het is ook mogelijk om het 
online te bestellen. “Ik moet voor 
deze presentatie uit mijn comfort 
zone treden, maar dit is mijn enige 
optie,” zo stelt zij. Dit geldt ook voor 
de crowdfunding actie. Het is haar 

enige mogelijkheid om te probe-
ren het benodigde geld voor de be-
handeling van de aandoening Van 
Hippel Lindau bijeen te krijgen. 
Wie haar wil ondersteunen kan 
dit doen via https://gofund.me/
f7cb5ccf. Een donatie kan ook 
anoniem en gebeurt eenvoudig via 
een keuze knop en een muisklik. 
Ook een bezoek aan haar boekpre-
sentatie zorgt voor een welkome 
ondersteuning.

‘Vrienden van het 
Stadspark’ zoeken 
ondersteuning bij 
het organiseren van 
activiteiten
STEENBERGEN – Het succes bij de ope-
ning van het vernieuwde Stadspark 
smaakt volgens de organisatoren ervan 
naar meer. Bij die opening – op 1 juni 
jl. – presenteerden zich een flink aantal 
Steenbergse verenigingen. De opening 
trok mede daardoor behoorlijk belang-
stelling. De ‘Vrienden van het Stads-
park’ vinden het park een ‘top A loca-
tie voor allerlei activiteiten. Er worden 
nu belangstellenden gezocht die het 
initiatief om nieuwe activiteiten op 
te pakken mee willen ondersteunen.

“Als eerste stap zijn we nog op zoek 
naar mensen die kunnen helpen om 
dit te coördineren en faciliteren, We 
hebben een klein groepje met enthou-
siaste mensen die als “vrienden van 

het Stadspark”, gaarne hierin een rol 
blijven spelen, echter versterking is al-
tijd welkom”, zo geeft Bas van Opdorp 
namens de ‘vrienden van het Stads-
park’ aan. “Mochten er mogelijk reeds 
verengingen zijn die ambities om iets 
te organiseren in het park hebben dan 
horen we dat ook natuurlijk graag, vele 
handen maken licht werk”. Wie be-
langstelling heeft wordt gevraagd dit 
aan te geven via het mailadres: vrien-
denvanhetstadspark@gmail.com..
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NK tijdrijden: een geslaagde monsterklus 
voor Wielercriterium Steenbergen
STEENBERGEN – Woensdagoch-
tend om 9:00 uur ging de eerste 
renner van start in het Nederlands 
Kampioenschap tijdrijden, dat door 
Stichting Wielercriterium Steen-

bergen werd georganiseerd in de 
binnenstad en op de Dinteloordse 
en Steenbergseweg. Er waren acht 
categoriën waarin in totaal 270 
wielertalenten streden om de titel. 

Onder de deelnemers ook vier 
renners uit de gemeente Steenber
gen: Sanne Jongenelen – Nino de 
Jong – Sjoerd Bijlsma en Martijn 
Rasenberg. Er waren niet alleen 

tijdritten, naast de fietsclinics voor 
basisscholieren die maandag en 
dinsdag zijn gegeven stond er voor 
de jeugdige toeschouwers een 
Pumptrackbaan, kon er worden 
gefietst op smartfietsen en was 
vertier mogelijk op een springkus
sen. In de Gummaruskerk was een 
tentoonstelling met shirts van de 
Steenbergse wielerheld Koos Moe
renhout en er viel aan het eind van 

de middag het startschot voor de 
altijd aandoenlijke fietslooprace. 
De organisatie was een monster
klus voor het Wielercriterium die 
tot in de puntjes was verzorgd. 
Omdat om technische redenen de 
opmaak van deze Steenbergse 
Courant een dag eerder gebeurde 
dan normaal, wordt in de editie 
van volgende week een terugblik 
gepubliceerd.

Dinteloorders laten  
in groten getale hun  
stem horen over  
toekomst van het dorp

(door Nicole van de Donk)

DINTELOORD – De inwoners van 
Dinteloord hebben maandag 
massaal gehoor gegeven aan 
de oproep van de gemeente, de 
Dorpsraad en Leefbaarheid Din-
teloord om naar het dorpshuis te 
komen om hun stem uit te bren-
gen voor een toekomstscenario. 
De gemeente had haar lessen ge-
trokken uit de eerste bijeenkomst 
in maart waar de bezoekers als 

haringen in een ton stonden en 
waar de onvrede over niet-inge-
loste beloftes uit het verleden 
overheersten. Dit keer was het 
hele Dorpshuis gebruikt om de 
inwoners mee te nemen langs 
de drie ontwerpen die er als ba-
sis liggen. Dat leverde letterlijk 
lucht op om ideeën te ventileren.

Voor de aanwezige ambtenaren, 
deelnemers van de overlegtafels 
en andere vrijwilligers was het gis
teren flink aanpoten. “Bij de start 
om 16:00 uur stonden de mensen 
al voor de deur. Behalve een korte 
pauze om te eten zijn we eigenlijk 
continu bezig om iedereen te woord 
te staan”, vertelt Kuun de Boer van 
de Dorpsraad. 
Hij is er medeverantwoordelijk voor 
dat de Dorpsraad en Leefbaarheid 
Dinteloord de handen ineen heb
ben geslagen in dit proces. 

“Samen staan we sterker en we zijn 
het erover eens dat het scenario ‘Vi

taal centrum en wonen in de boom
gaard’ de beste optie is.

“Voor ons is scenario 2 
best optie; andere twee 

vallen af”
Met daarbij de kanttekening dat 
voor Leefbaarheid Dinteloord de 
komst van een rondweg daarbij 
noodzakelijk is. “Het allerbelang
rijkste bij dit voorkeursscenario is 
dat de verkeersdrukte uit het cen
trum gehaald wordt door de oos
telijke ontsluiting. Om dit allemaal 
mogelijk te maken komt er een 
grote woonwijk. Met het andere 
ontwerp bouw je juist verder weg 
van het centrum en met de optie in
breiding zet je het dorp helemaal op 
slot. Ik durf nog niet te zeggen waar 
de meeste mensen hier vanavond 
op hebben gestemd”, aldus Leon 

Aanraad, voorzitter van Leefbaar
heid Dinteloord.

“Participatie van de  
inwoners gaat breed  

gedragen plan opleveren”
De gemeente had inderdaad op het 
einde van de route in het Dorpshuis 
een stembus neergezet waar be

zoekers hun ‘stembiljet’ met voor
keursscenario in konden doen. 
“De uitslag heeft geen officiële sta
tus, maar geeft ons wel een goede 
indruk over de algemene voorkeur”, 
aldus de toelichting. 
Volgens projectleider Bert Lamot en 
wethouder Nadir Baali zal deze weg 
van uitgebreide participatie uitein
delijk een breed gedragen plan op
leveren. 
“En dat is het beste uitgangspunt 
voor elk van de scenario’s. Na de 
vaststelling door de raad in septem
ber/oktober zullen we in overleg 
moeten gaan met alle verschillende 
partijen zoals projectontwikkelaars, 
woningcorporaties en de provin
cie”, aldus Baali. Lamot voegde 
daaraan toe dat het voorkeursplan 
van de Dorpsraad en Leefbaarheid 
Dinteloord ook meteen het meest 
“ambitieuze” is. “Vanwege de hoe
veelheid huizen en de benodigde 
infrastructuur.”
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Gemeente en pandeigenaren willen opvang Oekraïners in het 
voormalig Vossemeerse gemeentehuis in voorjaar gereed hebben

(door Nicole van de Donk)

NIEUW-VOSSEMEER – Het pand aan 
de Schoolstraat 9 in Nieuw-Vosse-
meer staat er belabberd bij. Hoe-
wel onlangs de klimop van het 
gebouw is gehaald en de rest van 
het groen aan de straatkant is ge-
fatsoeneerd, valt niet te ontkennen 
dat er nog flink geklust zal moeten 
worden voordat het voormalige 
klooster en later gemeentehuis 
een geschikte woonplek zal zijn 
voor 36-46 Oekraïense ontheem-
den. De gemeente denkt binnen-
kort rond te zijn met de pandeige-
naren voor de huur van de locatie 
voor drie jaar. Jeroen Ammerlaan 
van VSMR Ontwikkeling, eige-

naar van het pand, wil graag aan 
de slag. “Onze motivatie is altijd 
geweest om er iets moois van te 
maken voor Vosmeer. Dat zouden 
in de eerste plaats appartementen 
zijn maar dit kwam tussendoor.”

VSMR is ook de partij achter de 
starterswoningen die onlangs in 
Nieuw-Vossemeer zijn opgeleverd. 
Ze lieten al eerder hun oog vallen 
op het pand aan Schoolstraat waar 
als laatste een bed & breakfast was 
gevestigd. “We wonen zelf op het 
dorp en houden onze ogen altijd 
open voor nieuwe kansen. Het is 
natuurlijk zonde dat er midden in 
het dorp zo’n groot gebouw staat 
waar niks mee gebeurt en wat al-
leen maar verder achteruitgaat. De 

vorige eigenaresse mocht er van 
ons nog kosteloos verblijven maar 
zij heeft inmiddels vervangende 
woonruimte gevonden. Zodra er 
groen licht is vanuit de gemeente 
wat betreft de financiering gaan 
we aan de slag met het vergunnin-
gentraject.”

“Zo humaan  
mogelijk opvangen”

Het budget voor de verbouwing en 
de huur wordt beschikbaar gesteld 
door het Rijk. Maar de gemeente 
is verantwoordelijk voor het fi-
nanciële plan en daar wachten de 
pandeigenaren nog op. Toch zit er 
wel enige druk achter want wet-

houder Baali zei al eerder dat de 
extra opvangcapaciteit hard no-
dig is. “Het streven is om alle ont-
heemde Oekraïners zo humaan 
mogelijk op te vangen in een volle-
dig gerestaureerd pand. Daarvoor 
moet nog veel werk verzet worden. 
We hopen dit in het voorjaar van 
2025 gereed te hebben. De buurt-
bewoners hebben we afgelopen 
zomer geïnformeerd middels een 
brief”, aldus een woordvoerder 
van de gemeente.

“Kans voor  
Nieuw-Vossemeer om 
steentje bij te dragen”

Dit beaamt Leon Havermans, 

voorzitter van de Dorpsraad. Hij 
wordt door de kerncoördinator 
van de gemeente op de hoogte ge-
bracht als er nieuws is over de toe-
komstige opvang. 

“Wat ik meekrijg van de inwoners 
is dat ze er niet negatief tegenover 
staan. De vragen die er leven gaan 
vooral over de toename van de 
parkeerdruk in de straat. 
Wij hadden eigenlijk gehoopt dat 
het proces al verder opgeschoten 
zou zijn, want dit is de kans voor 
Nieuw-Vossemeer om ook een 
steentje bij te dragen aan het op-
vangen van Oekraïense vluchtelin-
gen. Gewoon uit medemenselijk-
heid.”

Boekpresentatie Tamara Vroon 
over haar overlevingsstrijd
STEENBERGEN – Op dit moment 
voert de Steenbergse Tamara 
Vroon een crowdfundingactie om 
te kunnen overleven. Ze moet 
voor benodigde medicijnen vijftig-
duizend euro ophoesten die haar 
zorgverzekering niet vergoedt. Dat 
omdat het veelbelovend medicijn 

Belzutifan dat haar mogelijk kan 
helpen in Nederland nog niet is 
goedgekeurd. Het medicijn is dat 
in Groot Brittannië en Zwitserland 
al wel. Haar actie wordt gestaag 
ondersteund. Op dit moment staat 
de teller op 21.115 euro. De Steen-
bergse heeft een boek geschreven 
over de afgelopen tien jaar van 
haar leven. Deze zaterdagmiddag – 
2 november – geeft ze een boekpre-
sentatie bij boekhandel  Vermeulen 
aan de Kaaistraat 17. Dat ge-
beurt tussen 13:30 en 15:30 uur.

 
“Mijn boek gaat hier verkocht wor-
den en het is ook mogelijk om het 
online te bestellen. “Ik moet voor 
deze presentatie uit mijn comfort 
zone treden, maar dit is mijn enige 
optie,” zo stelt zij. Dit geldt ook voor 
de crowdfunding actie. Het is haar 

enige mogelijkheid om te probe-
ren het benodigde geld voor de be-
handeling van de aandoening Van 
Hippel Lindau bijeen te krijgen. 
Wie haar wil ondersteunen kan 
dit doen via https://gofund.me/
f7cb5ccf. Een donatie kan ook 
anoniem en gebeurt eenvoudig via 
een keuze knop en een muisklik. 
Ook een bezoek aan haar boekpre-
sentatie zorgt voor een welkome 
ondersteuning.

‘Vrienden van het 
Stadspark’ zoeken 
ondersteuning bij 
het organiseren van 
activiteiten
STEENBERGEN – Het succes bij de ope-
ning van het vernieuwde Stadspark 
smaakt volgens de organisatoren ervan 
naar meer. Bij die opening – op 1 juni 
jl. – presenteerden zich een flink aantal 
Steenbergse verenigingen. De opening 
trok mede daardoor behoorlijk belang-
stelling. De ‘Vrienden van het Stads-
park’ vinden het park een ‘top A loca-
tie voor allerlei activiteiten. Er worden 
nu belangstellenden gezocht die het 
initiatief om nieuwe activiteiten op 
te pakken mee willen ondersteunen.

“Als eerste stap zijn we nog op zoek 
naar mensen die kunnen helpen om 
dit te coördineren en faciliteren, We 
hebben een klein groepje met enthou-
siaste mensen die als “vrienden van 

het Stadspark”, gaarne hierin een rol 
blijven spelen, echter versterking is al-
tijd welkom”, zo geeft Bas van Opdorp 
namens de ‘vrienden van het Stads-
park’ aan. “Mochten er mogelijk reeds 
verengingen zijn die ambities om iets 
te organiseren in het park hebben dan 
horen we dat ook natuurlijk graag, vele 
handen maken licht werk”. Wie be-
langstelling heeft wordt gevraagd dit 
aan te geven via het mailadres: vrien-
denvanhetstadspark@gmail.com..
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Het pand aan de Schoolstraat 9 is eigendom van VSMR Ontwikkeling. Zij hopen zeer binnenkort de handtekeningen met de gemeente te kunnen zetten zodat  
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Bezwaren tegen plannen bedrijfscomplex in woonwijk stapelen zich op

“Plan voor 80 bedrijfsunits op die plek klopt van geen kanten”
(door Nicole van de Donk) 

STEENBERGEN – Het plan van een 
ontwikkelaar om 80 bedrijfsunits 
voor zzp’ers te bouwen aan de 
Olmendreef heeft inmiddels meer-
dere alarmbellen doen afgaan. 
Een groep omwonenden had al 
bezwaar aangetekend bij de ge-
meente die de vergunning heeft af-
gegeven, maar nu heeft Werkgroep 
N257 zich daarbij gevoegd. Deze 
werkgroep zet zich al tijden in om 
de verkeersdruk op de Burgemees-
ter van Loonstraat en omstreken, 
de zogenaamde Traverse, een halt 
toe te roepen maar ziet in dit plan 
juist een verergering van de pro-

blematiek. “80 losse bedrijven met 
allerlei activiteiten en verkeersbe-
wegingen hoort op Reinierpolder 
III terecht, niet tussen woonhui-
zen”, zegt Ko Brooijmans namens 
de werkgroep.

“De gemeente heeft zelf aangege-
ven dat er volgens schatting wel 
1000-1700 verkeersbewegingen bij 
zullen komen. De infrastructuur is 
daar niet op berekend. De ontslui-
ting van de naastgelegen nieuwe 
wijk Olmentuin is amper toerei-
kend. Het lijkt er sterk op dat dit 
een planologische dwaling is van 
de gemeente en wij willen dat de 
vergunning wordt ingetrokken.”

Politieke partijen  
willen meer weten  
over vergunning
Wethouder Kees Gommeren werd 
begin februari in een raadsverga-
dering over die verleende vergun-
ning aan de tand gevoeld door de 
Volkspartij en het CDA. Die wilden 
weten waarom er is afgeweken van 
de afstanden tot de woonhuizen 
die de VNG hanteert. 

“Het klopt dat de vergunning is 
afgegeven. Het voldoet aan de ka-
ders die door de raad zijn gesteld. 
Wat betreft die afstanden; die zijn 
niet wettelijk verplicht dus daar 

mag van worden afgeweken. Het is 
vervelend dat het zo’n weerstand 
oproept, maar het ontwikkelen 
van woningen was op die plek niet 
haalbaar voor de ontwikkelaar.” 
De wethouder heeft wel toegezegd 
dieper in de vergunningverlening 
te zullen duiken om de andere vra-
gen van de raadsleden te beant-
woorden.

“Samen staan we sterker 
in ons bezwaar”
Ko Brooijmans van Werkgroep 
N257 heeft naast het bezwaar-
schrift ook zijn hoop op de ge-
meenteraad gevestigd om dit plan 

tegen te houden. “De gemeente 
zegt altijd dat participatie hoog 
in het vaandel staat, maar dat is 
niet gebeurd. De omwonenden 
horen aan de voorkant te worden 
betrokken bij een bouwplan dat 
zo’n grote impact zal hebben op 
de leefomgeving. 

Maar in plaats daarvan wordt er 
doorverwezen naar de ontwikke-
laar. Dat is de omgekeerde wereld.” 

Een woordvoerder van de bewo-
nersgroep Olmendreef heeft laten 
weten blij te zijn met de steun van 
Werkgroep N257. “Samen staan we 
nog sterker.” 

Creatieve bewoners Hof van 
Nassau exposeren hun werk
STEENBERGEN – Vrijdag 22 maart 
is tussen 14:00 en 16:00 uur werk 
te bewonderen van een groep 
creatieve bewoners van het Hof 
van Nassau. In de brasserie van 
het verpleeghuis tonen zij wer-
ken die ze in hun schildersclub 
‘Het Schildersezeltje’ maken. 
“Geen meesterwerken misschien, 
maar bijzonder omdat al het werk 
is gemaakt door bewoners die lij-
den aan dementie. Alle belang-
stellenden zijn van harte welkom, 
toegang tot de expositie is gratis.

Dagbestedingscoach Marleen van 
Mechelen geeft aan dat de expo-
sitie niet alleen bedoeld is om de 
creatieve bewoners in het zonnetje 
te zetten, maar zeker ook de twee 
vrijwilligers Cor van Etten en Wal-
ter Vos die met veel plezier energie 
steken in de begeleiding van de 

schildersclub. “Zij doen prachtig 
werk”.

Stimuleren
De schilderclub past perfect bin-
nen de filosofie van tanteLouise 
om bewoners te stimuleren om in 
beweging te komen en nog zoveel 
mogelijk zelf te doen. “We nemen 
onze bewoners bewust niet alles 
uit handen maar kijken juist wat 
ze zelf nog wél kunnen en het liefst 
zelf willen doen. We helpen ze daar 
bij door ze – ondanks hun demen-
tie of lichamelijke beperkingen – 
nieuwe vaardigheden aan te leren 
of dingen te oefenen die ze niet zo 
goed meer beheersen. Dat kunnen 
simpele dagelijkse handelingen 
zijn, zoals een kopje koffie schen-
ken of boodschapjes doen, maar 
bijvoorbeeld ook zelfstandig een 
wandelingetje maken of het be-
spelen van een muziekinstrument. 

“Wat het ook is, hoe klein ook: als 
het lukt om dingen weer zelf te 
doen, geeft dat niet alleen voldoe-
ningen maar ook wat extra kleur 
aan het leven.”

Gezellig en fanatiek
Van dat laatste is zeker sprake bij 
de leden van Het Schildersezeltje. 
Letterlijk zelfs. Wat begon als  een 
één-op-één activiteit tussen een 
bewoner en zijn begeleider is in 
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AFVALCONTAINER NODIG?korte tijd uitgegroeid tot een waar 
kunstcollectief. 
“Natuurlijk draait het vooral om 
de gezelligheid, maar het is ook 
mooi om te zien hoe fanatiek de 
deelnemers met verf en kwast aan 
de slag gaan. Sommige uiterst ac-
curaat, anderen juist weer heel 
fantasierijk. De verscheidenheid 
is enorm. Van een kleurrijk land-
schapje tot een zelfportret in Dra-
cula-stijl. Alles kan, alles mag.” 
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 Wie in Dinteloord iets wil bereiken, loopt eerst 
tegen een hoop oud zeer aan

    (door Nicole van de Donk)

    DINTELOORD – De zaal in het 
dorpshuis van Dinteloord was 
dinsdagavond afgeladen. De ge-
meente had inwoners opgeroepen 
om mee te komen praten over de 
toekomstplannen voor het dorp. 
“Het gaat om grote belangen in 
een kleine gemeente. We kunnen 
de ruimte maar één keer invullen 
en dat willen we graag samen met 
u doen”, sprak wethouder Nadir 
Baali de aanwezigen toe. Maar bij 
Dinteloorders moet je goed besla-
gen ten ijs komen om de aandacht 
te krijgen. Bij veel inwoners over-
heerst het negatieve gevoel over 
beloftes uit het verleden die nog 
steeds niet ingelost zijn. Toch is er 
ook een andere groep die juist wel 
nieuwsgierig is en wil meedenken.

    Die inwoners kunnen zich op-
geven om deel te nemen aan een 

overlegtafel waar ruimte is voor 
tien Dinteloorders van verschil-
lende leeftijden en achtergron-
den. Ze zullen meepraten over 
onderwerpen als verkeer, groen 
en woningbouw. “Omdat we nu 
eenmaal niet honderd meningen 
kunnen uitvoeren’, aldus de wet-
houder. Voordat de plannen naar 
de gemeenteraad gaan, wordt er 
eerst nog een keer teruggekoppeld 
met de inwoners of het aan de ver-
wachtingen voldoet. Maar dat zal 
volgens een strak schema moeten 
gaan, want volgens de planning 
wordt het ontwikkelplan in sep-
tember van dit jaar aan de raad 
voorgelegd.

    “Infrastructuur speelt 
belangrijke rol”
    Wietse Oostra is een van de ste-
denbouwkundigen van het bureau 
dat de gemeente heeft ingehuurd 

voor het project. Hij had het over 
de ‘strategische keuzes’ die er ge-
maakt moeten worden. “De sa-
menhang in het gebied is belang-
rijk. We richten ons op de kern en 
de directe randen, dus de agrari-
sche gebieden en het AFC worden 
niet meegenomen. De infrastruc-
tuur is een van de belangrijkste 
zaken. De weg die dwars door de 
kern loopt is al langer een heet 
hangijzer.” Concrete oplossingen 
noemde hij nog niet. “We begin-
nen met een open verhaal.”

    “De kater van het AFC is 
nog niet verwerkt”
    Voordat er verder gepraat kon wor-
den, moest dat andere hete hang-
ijzer benoemd worden: de gelden 
van het AFC. “We zijn jaren gele-
den ook op een avond als deze uit-
genodigd om aan te schuiven aan 
‘ateliertafels’ om te praten over de 

inrichting van het gebied rond het 
AFC. Daar is niks van terechtgeko-
men. En de miljoenen die beschik-
baar waren gesteld zijn nu in dit 
plan gestopt?’, zei Monique Stroek. 
“De kater van het AFC is nog niet 
verwerkt”, zo werd er aangevuld 
vanuit de zaal.

    “Liever vooruitkijken”
    Ingrid van Bezooijen, een bekend 
gezicht als betrokken vrijwilliger 
bij tal van initiatieven, snapt de 
gevoelens van deze dorpsgeno-
ten wel, maar zelf kijkt ze liever 
vooruit. “En ik weet dat er genoeg 
mensen zijn die dat ook willen. Er 
zijn nu eenmaal na de herindeling 
bepaalde zaken niet goed gegaan, 
maar stap er overheen en kijk naar 
het nu.” Ook de 79-jarige Janet 
Roodbol staat een enquêteformu-
lier in te vullen van de gemeente. 
“Ik ben vanavond gekomen om-
dat ik graag op de hoogte blijf van 

de ontwikkelingen in het dorp. 
Daarom ben ik ook lid geworden 
van Leefbaarheid Dinteloord. Ik 
kan ook invullen waar ik trots op 
ben. Dat is niet moeilijk: zwembad 
Aquadintel.”

    “Erkennen dat we inhaal-
slag moeten maken”
    Volgens wethouder Baali is het 
begrijpelijk dat er die avond wat 
frustratie uit moest. “Maar we 
hebben wederom toegegeven 
dat we een inhaalslag moeten en 
willen maken. Uiteindelijk heb-
ben toch ruim 100 mensen hun 
inbreng gegeven. Inwoners die er 
niet waren kunnen de enquête nog 
invullen via een brief die huis aan 
huis wordt verspreid. Ook die me-
ningen nemen we graag nog mee.” 
De enquête is ook te vinden op de 
website van de gemeente.   
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 Het was voor de gemeente aanvankelijk niet eenvoudig om de aanwezige Dinteloorders enthousiast te krijgen voor het ontwikkelplan dat in de maak is. Maar uiteindelijk werden 
er toch behoorlijk wat briefjes met ideeën en meningen achtergelaten waar de gemeente verder mee kan.   
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KLOOSTERSTRAAT 2B, WOUW 

Gemeente start campagne 
financiële hulpregelingen

(door Nicole van de Donk)

STEENBERGEN – De gemeente 
concludeert uit cijfers dat er nog 
te weinig gebruik wordt gemaakt 
van de financiële hulp die beschik-
baar is voor lage inkomens. Vorig 
jaar is de inkomensgrens verruimd 
naar 130 procent van het sociaal 
minimum zodat ook de groep die 
normaal gesproken net buiten de 
boot valt geholpen kan worden. 

Maar die inwoners melden zich 
nog onvoldoende en daarom start 
de gemeente een campagne.

Via een brief, folders, adverten-
ties, posters en op social media 
hoopt de gemeente meer bekend-
heid te creëren en het onderwerp 
bespreekbaar te maken. De in-
steek hierbij is: ‘vertel het door’. 

“De grootste kracht zit in de maat-
schappij zelf. Mensen die naar 

elkaar omkijken en elkaar helpen 
om de juiste hulp te vinden. En 
om het taboe te doorbreken. Het 
gaat bijvoorbeeld om werkenden 
die toch niet rond kunnen komen 

of gepensioneerden. Bij Vraagwij-
zer zijn ze erop ingesteld om zo 
breed mogelijk te kijken. 
Dus dat kan bijvoorbeeld hulp zijn 
bij onvoorziene uitgaven, reiskos-

ten of een lidmaatschap. Als je in 
de knel komt, laat het ons weten,” 
aldus verantwoordelijk wethou-
der Nadir Baali.
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Nieuw feestcomité bruist 
van de plannen voor de 
kern Steenbergen

(door Nicole van de Donk)

STEENBERGEN – Steenbergen krijgt 
de kans niet om een ingedut stadje 
te worden want er staat een spik-
splinternieuw feestcomité klaar 
dat zin heeft om de evenementen-
kalender vol te zetten met allerlei 
leuke activiteiten. Te beginnen met 
een feestelijk programma voor Ko-
ningsdag, maar ook voor de rest 
van het jaar wordt er momenteel 
druk gebrainstormd om nieuwe en 
bestaande evenementen te organi-
seren.

De harde kern van het comité 
wordt gevormd door zeven vrou-
wen, te weten Lieke van der Lin-
den, Anne Bruynseels, Moniek 
Broos, Susanne Karremans, Franca 
Verhoeven, Laura de Ron en Aniek 
van de Par. Enige man in het gezel-

schap is Johan Bosters. De groep 
bestaat uit ondernemers, namelijk 
Verhoeven van Chocolat Franca, 
De Ron van Durlinger Schoenen 
en Boster als horecaondernemer, 
maar ook ‘gewone’ enthousiaste 
inwoonsters hebben zich aange-
meld omdat ze graag willen dat 
er in hun stad wat te doen is. “Ik 
wil voorkomen dat jongeren er-
gens anders heengaan. Wij gaan 
ons steentje bijdragen aan een 
bruisende sfeer in Steenbergen. 
Bovendien heb ik eventmanage-
ment en vormgeving gedaan dus 
die kennis kan ik vast gebruiken”, 
vertelt Lieke Van der Linden, met 
21 jaar de jongste van het stel.

“Voor ondernemers is 
reuring belangrijk”

Franca Verhoeven is haar bon-
bonshop en tearoom ongeveer 
anderhalf jaar geleden gestart in 
een pand aan de Markt. “Voor een 
ondernemer is het natuurlijk be-
langrijk dat er genoeg reuring is in 
de stad, dus daarom doe ik graag 
mee. Er gaat al best veel goed, 
zoals bijvoorbeeld de kiosk die is 
aangeschaft om de Markt aan de 
kleden tijdens evenementen, maar 
het kan natuurlijk altijd nog beter.”

Steenbergs klunen
Het feestcomité wordt onder-
steund door Ondernemers Net-
werk Stadshart Steenbergen (ONS 
Steenbergen) met onder ande-
re de vergunningaanvragen. Er 
komt subsidie vanuit de gemeente 
Steenbergen om bijvoorbeeld de 
activiteiten op Koningsdag te kun-
nen organiseren. 

“Maar we hebben daarnaast plan-
nen om een bingo en loterij te 
gaan organiseren en zullen be-
drijven vragen om te sponseren. 
BKS heeft ons al geholpen met de 
nieuwe outfits dus dat is een fijn 
begin”, vertelt Aniek van de Par. 

Als carnavalsfan in hart en nieren 
heeft ze zelf al een nieuwe activi-
teit ingebracht. 

“Op 8 februari 2025 staat het Steen-
bergs Klunen op het programma. 
Dat wordt ook in Roosendaal ge-
daan, waar carnavalsvierders de 
kroegen langsgaan om een kruisje 
te verdienen.”

Feestprogramma  
Koningsdag
Maar als eerste kunnen de inwo-
ners dankzij het comité en de ge-
meente een feestje gaan vieren op 
Koningsdag. 
De festiviteiten beginnen al op de 
26e, wanneer coverband IMPAKT 
de Markt op stelten gaat zetten in 
de Koningsnacht. Op Koningsdag 
zal burgemeester Ruud van den 
Belt traditiegetrouw de aubade 
afnemen bij het oude stadhuis, 
met daarbij harmonie Wilhelmus, 
de vlaggendragers en deelnemers 
aan de versierde fietsentocht. In 
de middag zijn er tal van gratis 
kinderactiviteiten in het centrum. 
Daarnaast is er vrijmarkt in de 

Blauwstraat en een kofferbakver-
koop in de Grote Kerkstraat. Mu-
ziek is er onder andere van Zero 
Friction. Het feestcomité plaatst 
regelmatig updates op social me-
dia over het programma. “En we 
zijn nog op zoek naar vrijwilligers 
en verkeersregelaars.” Het team 
is te bereiken via: evenementen@
feestcomite-steenbergen.nl

Vertrouwen
Toen de leden van het vorige feest-
comité er in 2023 na acht jaar mee 
stopten, was het nog onzeker of 
een nieuwe groep het stokje zou 
overnemen. Burgemeester Ruud 
van den Belt laat in een reactie 
weten daarom verheugd te zijn 
dat de traditie van Koningsdag in 
de kern Steenbergen wordt voort-
gezet. “We zijn erg blij en trots dat 
er weer zoveel vrijwilligers uit onze 
gemeenschap zijn opgestaan om 
het feestcomité nieuw leven in te 
blazen. Met dank aan hun voor-
gangers wensen we alle nieuwe 
vrijwilligers veel succes en plezier 
toe. We hebben er alle vertrouwen 
in dat het weer een mooi program-
ma wordt. Ik kijk er naar uit!”

Dit weekeinde: grote jaarlijkse Fancy Fair in de Vossenburcht
NIEUW-VOSSEMEER – Deze zater-
dag en zondag ( 6 en 7 april ) staat 
gemeenschapshuis De Vossen-
burcht in het teken van de jaarlijk-
se Fancy Fair. Dan draait het rad 
van avontuur en maken bezoekers 
die in het bezit zijn gekomen van 
een gratis lot en die dit ook bij zich 
hebben, kans op een van de vele 
prijzen. Voor de kinderen staat een 
kermisattractie opgesteld en er is 
voldoende lekkers om de hongeri-
ge magen te vullen.

De Vosmeerse Fancy Fair wordt 

gehouden om diverse projec-
ten in de derde wereld financieel 
te ondersteunen. De afgelopen 
jaren zijn er dat al heel veel ge-
weest. De Fancy Fair is ook een 
gezellige ontmoetingsplaats 
waar de bezoekers elkaar tref-
fen. Zaterdagavond is er live mu-
ziek, daarvoor zorgt de formatie 
Sharp Dressed uit Lepelstraat. 
De organisator – Stichting Fancy 
Fair – wil vooraf de vele sponsoren 
bedanken voor hun ondersteu-
ning en die dank gaat ook uit naar 
de vele vrijwilligers die hun steen-

tje bijdragen aan het evenement. 
De Fancy Fair is geopend op zater-
dag 6 april tussen 14:00 en 22:00 
uur. Op zondag zijn de openings-
tijden van 14:00 tot 18:00 uur.

Opbrengst Snuffelmarkt
De opbrengst van de onlangs ge-
houden Snuffelmarkt in de Gym-
zaal aan de Achterstraat leverde 
een opbrengst op van 2799 euro. 
Ook dat geld komt terecht bij 
maatschappelijke initiatieven en 
mensen die een financieel steun-
tje of die middelen nodig hebben.
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Het team van het feestcomité Steenbergen is letterlijk en figuurlijk in een nieuw jasje gestoken. Ze zijn met acht man sterk, maar doen graag een oproep voor meer helpende 
handjes. “Je hoeft echt niet meteen lid te worden, het is ook heel welkom als je bij een bepaalde activiteit komt helpen.”. De rechter foto laat een van de activiteiten zien zoals 
die op de Markt tijdens Koningsdag vorig jaar plaatsvonden. Burgemeester Ruud van den Belt reageert: “Blij en trots dat er weer zoveel vrijwilligers zijn opgestaan”
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Burgemeester Ruud van den Belt 
alarmeert politiechef

“Veiligheid inwoners 
dreigt in het geding te 
komen vanwege tekort 
aan wijkagenten”

(door Nicole van de Donk)

STEENBERGEN – Het is een serieus 
gesprek, over een serieus onder-
werp. Want veiligheid staat hoog 
op de prioriteitenlijst van burge-
meester Ruud van den Belt. De 
afgelopen jaren heeft hij zich met 
steun van de gemeenteraad inge-
zet om een sterke samenwerking 
op te zetten tussen wijkagenten, 
boa’s en veiligheidsfunctionarissen 
in de zogenoemde ‘blauwe gang’ 

op het gemeentehuis. Maar door 
de toenemende werkdruk vallen 
er mensen uit en is er momenteel 
maar één wijkagent beschikbaar 
voor ruim 25.000 inwoners. Hij 
voelt zich genoodzaakt een brand-
brief naar de korpschef te sturen.

“Die brief heeft een aantal rede-
nen. Het is een duidelijk signaal 
dat de beperkte beschikbaarheid 
van wijkagenten een zeer onge-
wenste situatie is. We hebben op 

papier vier wijkagenten tot onze 
beschikking, maar door de hoge 
werkdruk vallen er mensen uit met 
zowel fysieke als mentale proble-
men. Ook zijn er jonge agenten 
die besluiten toch voor iets anders 
te kiezen omdat ze plezier in het 
werk missen. 

Dit begint nu tevens zijn effect te 
hebben op onze eigen veiligheids-
medewerkers, toezichthouders en 
handhavers die het tekort probe-
ren op te vangen. Ik wil mijn men-
sen een hart onder de riem steken 
want ik voel me verantwoordelijk 
voor hun aller welzijn.”

“Verhoogd risico  
op criminaliteit  
in deze regio”

Uiteraard vraagt de burgemees-
ter in de brief om het aantal wijk-
agenten weer zo spoedig mogelijk 
op peil te brengen, maar daarmee 
wijst hij naar eigen zeggen niet 
met een beschuldigende vinger. 
“Ik steek juist mijn helpende hand 

uit om samen op te treden om de 
neerwaartse spiraal te doorbre-
ken. Met deze brief hoop ik de 
korpschef munitie te geven. De 
verdeelsleutel die bepaalt hoe-
veel politieagenten er per regio 
beschikbaar zijn, hoort eigenlijk 
elk jaar te worden herzien maar 
dat gebeurt niet. Grote steden als 
Amsterdam en Rotterdam krijgen 
er dienders bij, maar wij juist min-
der. Terwijl wij als regio tussen de 
wereldhavensteden Rotterdam en 
Antwerpen een verhoogd risico lo-
pen op ongewenste praktijken en 
ondermijning. Maar in de praktijk 
komt het er ook nog eens op neer 
dat bij belangrijke wedstrijden van 
Feyenoord of demonstraties van 
Extinction Rebellion, agenten hier 
weggetrokken worden om ingezet 
te worden.”

“Willen voorzetten wat 
we in de gemeente 

Steenbergen hebben 
opgebouwd”

Deze optelsom maakt dat Van den 

Belt nu de noodklok luidt. Juist 
omdat de gemeente Steenbergen 
de afgelopen jaren geïnvesteerd 
heeft in het organiseren van een 
eigen BOA-team en de clustering 
van alle veiligheidsdisciplines in 
de ‘blauwe gang’ in het gemeen-
tehuis, waar ook de politie een ei-
gen, vaste plek heeft gekregen.

 “Het risico is dat er wordt gedacht 
dat we het dus in Steenbergen alle-
maal op orde hebben. 

Maar het voortdurende gebrek 
aan voldoende wijkagenten dreigt 
hieraan weer afbreuk te doen. We 
geloven allemaal in de kracht van 
de preventieve werking die uitgaat 
van aanwezig en zichtbaar zijn in 
de wijken. 
Elke week hebben we een geza-
menlijk overleg om te bespreken 
waar de aandachtspunten op dat 
moment liggen. Dat willen we op 
peil houden. We kunnen het ons 
niet veroorloven dat de veiligheid 
van onze inwoners op het spel 
komt te staan.”

Thematentoonstelling  
‘Heilige huisjes’ in het  
AM de Jongmuseum

[ door Peter Vermeulen ]
NIEUW-VOSSEMEER – Vanaf za-
terdag 11 mei is in het AM de 
Jongmuseum de thematentoon-
stelling ‘Heilige Huisjes en andere 
gevoelige snaren’ te bewonderen. 
“Deze intrigerende expositie ver-
kent onderwerpen waarover we 
vaak liever zwijgen. De gevoelige 
kwesties die pijn doen, schuren of 
oude wonden openrijten, staan er 
centraal. De bijzondere tentoon-
stelling vertelt over het gevaar dat 
de samenleving te vaak, te snel en 
ongenuanceerd oordeelt zonder 

alle feiten en omstandigheden te 
kennen en deze mee te wegen”, zo 
laten de samenstellers weten.

Zij vervolgen: “Vanaf zaterdag 11 
mei 2024 verwelkomen we be-
zoekers om de confrontatie aan 
te gaan met de taboes en onge-
makkelijke waarheden die onze 
samenleving liever negeert. In 
“Heilige Huisjes” tonen we de 
rauwe realiteit zonder terughou-
dendheid, maar wel met respect. 
We omarmen de complexiteit van 
menselijke ervaringen en door-
breken de stilte rondom deze on-
derwerpen”.

‘Heilige Huisjes’ is er omdat de 
samenstellers weigeren deel te 
namen aan wat ze noemen de he-
dendaagse ‘Cancel Culture’. Ze no-
digen bezoekers uit om te komen 

tot open gesprekken en reflectie. 
Daarbij willen ze niet wegkijken 
om onze ‘tere zieltjes’ te sparen. 

“Juist door informeren en te con-
fronteren, kunnen we groeien”, 
zo stellen zij. “De tentoonstelling 
onthult verhalen die anders ver-
borgen blijven. Zoals het schan-
daal rondom de divan in het tuig-
huis, een van de luchtige gevoelige 
kwesties die we belichten.”

Zich laten verrassen
De samenstellers van ‘Heilige 
huisjes’ willen graag dat bezoe-
kers zich laten verrassen door de 
kracht van eerlijke verhalen, die 
zonder censuur worden gebracht. 
De realiteit wordt getoond zoals 
die is met de bedoeling gedachten 
te prikkelen.
De tentoonstelling loopt tot 28 

september 2024. Vanaf 11 mei is 
het AM de Jongmuseum geopend 
van 13:30 uur tot 16:30 uur. Op an-
dere dagen is het museum alleen 
op afspraak te bezoeken.

Zie ook: amdejongmuseum.nl.
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Burgemeester Ruud van den Belt heeft in een brief aan de hoofdcommissaris van de politie Zeeland – West-Brabant zijn zorgen geuit over de beperkte 
beschikbaarheid van wijkagenten in de gemeente Steenbergen.
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Uitloop afsluiting Tholensebrug: 
Heense Molen gebukt onder 
extra verkeersdrukte

(door Peter Vermeulen)
HEENSE MOLEN - Het buurtschap 
Heense Molen blijft tot eind de-
cember gebukt onder de extra 
verkeersdrukte vanwege de af-

sluiting van de Tholensebrug bij 
Tholen. Veel verkeer van en naar 
het eiland moet namelijk omrij-
den via de Vossemeerse brug. En 
dat betekent een forse toename 
van het verkeer dat zijn weg zoekt 
via de N257 langs Heense Molen.

Sinds eind oktober is de Tholen-
sebrug gesloten vanwege onder-
houdswerkzaamheden. Begin 
volgende week zouden die zijn 
afgerond. Er bleek een behoorlijke 
tegenvaller te zijn. De 11 betonnen 
consoles waarin de voegovergan-
gen tussen het wegdek worden 
geplaatst konden buiten verwach-
ting om niet te worden herge-
bruikt. Ze moeten nu opnieuw 
worden gemaakt en dat duurt zes 

weken extra. Het gevolg is dat de 
brug nu naar verwachting tot eind 
december gesloten blijft.

Overlast voor bewoners 
Heense Molen blijft
Dat heeft nare gevolgen voor Heen-
se Molen, dat al die tijd gebukt gaat 
onder extra verkeersdrukte, terwijl 
bewoners al lang klagen over de 
hoeveelheid verkeer die het buurt-
schap doorkruist. 
Voor zover het nu laat aanzien 
houden de meeste weggebruikers 
zich redelijk aan de maximum 
snelheid van 50 kilometer, dat is 
dan het enige lichtpuntje. Ma-
trixborden geven de snelheid aan 
die automobilisten rijden als ze 
de Heense Molen naderen. Extra 
snelheidscontroles om te zien of 
de maximum snelheid wordt gere-
den is echter geen verkeerde zaak. 
Maar ook al houden weggebrui-
kers zich aan de 50 kilometer, de 
overlast voor de bewoners blijft.

Plannen van nieuwe 
uitbater: “Livemuziek 
verdwijnt uit Wapen van 
Steenbergen”

(door Nicole van de Donk)

STEENBERGEN – Er staat een an-
dere horecaondernemer klaar om 
het stokje over te nemen van Het 
Wapen van Steenbergen. Huidige 
eigenaren Johan Bosters en com-
pagnons willen de exploitatie van 
het café per januari 2025 overdra-
gen aan Cor Materman. Hij is geen 
onbekende in Steenbergen want 
hij runt de dansgelegenheid in de 
Pompstraat en café Corona in de 
Kleine Kerkstraat. Momenteel is het 
Wapen een poppodium voor alle 
soorten bandjes, maar Materman 
heeft andere plannen met de hore-

cagelegenheid aan de Kaaistraat. 
“Ik wil meer ruimte geven aan de 
oudere doelgroep die gezelligheid 
zoekt. Karnaval blijft natuurlijk 
wel gewoon in het Wapen, net als 
de andere vaste gebruikers die er 
komen zoals de Kleine Tour.” Een 
woordvoerder van de gemeente be-
vestigt dat er afgelopen maandag 
een vergunning is aangevraagd.

De gemeente heeft naar aanleiding 
van de berichtgeving een aantal 
belletjes gekregen en wil duidelijk 
zijn over de procedure. “Als een 
horecagelegenheid een nieuwe 
uitbater krijgt dan moet er auto-

matisch een nieuwe vergunning 
worden aangevraagd. De vergun-
ningsprocedure duurt minimaal 
twee keer acht weken. Zonder ver-
gunning kan de zaak niet open.”

“Boetes hebben wel  
plezier weggenomen”

Wie over het Wapen van Steenber-
gen hoort zal automatisch denken 
aan de berichtgeving over het con-
flict dat vorig jaar is ontstaan met 
de overbuurman n.a.v. meldin-
gen van geluidsoverlast. Volgens 
ondernemer Johan Bosters is dat 
niet de hoofdreden waarom deze 
stap is gezet, maar is het een op-
telsom. “Die bandjes zijn eigenlijk 
een verkapte hobby van mij. Maar 
daar is maar een beperkt publiek 
voor, dus die halfvolle zalen kan 
je wel eventjes volhouden maar er 
zit te weinig toekomst in. Die boe-
tes vanwege de geluidsoverlast, in 
totaal 8000 euro, nemen natuur-
lijk ook je plezier weg. In princi-
pe kunnen we de livemuziek wel 

voorzetten met de 12 ontheffingen 
per jaar die we hebben maar ik 
richt me liever op de andere ho-
recazaken in Steenbergen zoals 
Sjieck en Dok.”

“Veel vraag vanuit kaart-, 
dart- en biljartclubs”

Voor ondernemer Cor Materman 
een buitenkansje. Hij ziet moge-
lijkheden om de 70-plussers die hij 
nu op zondagmiddag in de dans-
gelegenheid aan de Pompstraat 
ontvangt ook op andere dagen 
welkom te heten in het Wapen van 
Steenbergen. “Er is bijvoorbeeld 
veel vraag vanuit kaartverenigin-
gen, dart- en biljartclubs. In prin-
cipe wil ik elke dag opengaan. 
Geluidsoverlast zal helemaal niet 
meer aan de orde zijn want er 
komt geen harde muziek.”Zoals 
dat gaat met dit soort nieuwtjes 
wordt er in de stad al gespeculeerd 
of de arbeidsmigranten die nu in 
het weekend in café Corona in de 
Kleine Kerkstraat komen nu naar 

het Wapen zullen gaan. Maar dat 
is volgens Materman niet het ge-
val. “Dat is geen doelgroep voor 
het Wapen dus die blijven gewoon 
daar. Dat loopt allemaal prima.”

“Gebruikers al op  
de hoogte gesteld”

Bosters & co blijven overigens wel 
eigenaar van het pand en hebben 
wel bepaalde uitgangspunten ge-
hanteerd bij het zoeken naar de 
juiste uitbater. “Er is wel gekeken 
naar iemand die de contracten 
met de gebruikers in principe wil 
voortzetten. Al deze verenigingen 
zijn ook al op de hoogte gesteld. 
Het is belangrijk voor Steenbergen 
dat die in het Wapen kunnen blij-
ven komen. Wat betreft de al ge-
plande optredens voor 2025 gaan 
we bekijken of die bijvoorbeeld 
door kunnen gaan in de kiosk op 
de Markt, want daar komt tot nu 
toe veel publiek op af. Dus dat is 
ook iets voor de toekomst.”
Foto rechts: Marco van Rooijen
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CDA stelt artikel 
40-vragen over 
Tholensebrug
DE HEEN/NIEUW-VOSSEMEER - 
CDA heeft geconstateerd dat het 
verkeer vanaf de Heense Molen 
richting de A4 en via de Moorse-
weg en Jan den Boerseweg is toe-
genomen sinds de afsluiting van 
de Tholensebrug.  Vanwege de 
verkeersveiligheid op de we-
gen rondom De Heense Molen, 
De Heen en Nieuw-Vossemeer 
richt zij zich tot het college.
 
De fractie vraagt zich af of het col-
lege op de hoogte is van de enor-
me verkeerstoename op de we-
gen. Daarnaast wil de fractie van 
het college weten of het door de 
gemeente Tholen op de hoogte is 
gebracht van de vertraging in de 
onderhoudswerkzaamheden. Ook 
zijn er zorgen bij ouders en mede-

weggebruikers over de veiligheid 
van scholieren die via de Moorse-
weg fietsen. CDA wil weten welke 
stappen er ondernomen worden 
om deze zorg bij ouders te vermin-
deren. Tot slot spreekt de partij de 
hoop uit dat verdere vertragingen 
in de werkzaamheden niet op zul-
len treden en dat het college de 
werkzaamheden nauwlettend zal 
volgen. De fractie wacht nu de ant-
woorden van het college af. 
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Overzicht verspreidingsgebied West-Brabant & Tholen 2025

Tip!

Reguliere huis-aan-huis editie

Bij plaatsing in de REGIO-editie
van Steenbergse Courant wordt
uw advertentie gratis 14 dagen
uitgelicht op KijkopSteenbergen.nl,
hét lokale online nieuwsmedium met
meer dan 1 miljoen bezoekers per jaar.

REGIO huis-aan-huis editie
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1/1 Pagina
263x395 mm
€995,-

1/8 Pagina
129x95 mm
€225,- 

1/2 Pagina
263x195 mm
€695,- 

1/4 Pagina
129x195 mm
€395,-

Alle tarieven zijn excl. 21% BTW, per advertentie.

1/32 pagina
62x45 mm
€75,-

1/16 pagina
62x95 mm
€125,-

1/16 pagina
129x45 mm
€125,-

129x145 mm
€325,-

129x195 mm
€395,-

Rouwadvertenties

62x45 mm
€75,-

62x95 mm
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129x45 mm
€125,-

62x145 mm
€175,-

62x195 mm
€225,-

129x95 mm
€225,-

62x245 mm
€275,-

Reguliere- & vacatureadvertenties



Steenbergse CourantOnline adverteren 2025

Contact
Steenbergse Courant
Molenweg 44 
4651 CM Steenbergen

Tel: 0167 565 930
www.steenbergsecourant.nl
www.kijkopsteenbergen.nl

Tarief
€25, p/m

Adverteren op KijkopSteenbergen.nl

CommunicatieabonnementProfielpagina

Het team

Uw organisatie op uw eigen pagina 
met tekst en beeld. Daarnaast wordt 
uw profiel wisselend op elke pagina van 
KijkopSteenbergen.nl uitgelicht.

Aaron van Aalst
Media-adviseur 

aaron@steenbergsecourant.nl

Romy Matthijssen
Media-adviseur 

romy@steenbergsecourant.nl

Evelien van Gaans 
Vormgever

advertentie@steenbergsecourant.nl 

Uw advertentie wordt geplaatst op 
uw profielpagina én wordt wisselend 
uitgelicht binnenin alle nieuwsartikelen
op KijkopSteenbergen.nl.

Alle tarieven zijn excl. 21% BTW.

Tarief
Basis: 1 advertentie €45,- p/m 
Basis Plus: 2 advertenties €70,- p/m
Uitgebreid: 4 advertenties €95,- p/m

Meer weten over adverteren op KijkopSteenbergen.nl?
Bezoek KijkopSteenbergen.nl/adverteren of scan de QR-code!

Meer dan 1 miljoen 
bezochte pagina’s per 
jaar!

Meer dan 6.000 
Kijkop-app downloads.

Meer dan 7.500 
Facebook volgers.

desktop

mobile

Anna Broeders
Vormgever

advertentie@steenbergsecourant.nl  


